
 

Протокол 
№ 22 

Днес 29.01.2009 г. от 14.00ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 33 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

Г-н Борис Тачев  
Г-н Златко Тодоров 
Г-н Иво Гигов 
Г-н Станислав Станоев 
Г-н Тодор Иванов Тодоров 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана 
г-н Любомир Стефанов – Дир. Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция “ХД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция “ЕИИР” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми, присъстващи в залата, тъй като за тази година това е 

първата сесия на ОбС – Монтана искам да пожелая на нас, като ОбС ползотворна работа през 2009 г. в 
интерес на гражданите на Община Монтана мисля, че това сме го правели до сега и ще продължаваме 
да го правим за в бъдеще с нашите решения, с нашите действия сме го доказали. Откривам 22-та сесия 
на ОбС – Монтана. Искам да ви уведомя, че в залата присъстват и представители на Агенция „Скала”, 
която по време на почивката или след заседанието, онези от вас, които бъдат поканени за кратка анкета 
по отношение на работата на Административния съд в Монтана, вашето мнение. Предварително ви е 
раздаден проекта за Дневен ред на днешната сесия. Има ли предложения за включване или отпадане на 
точки от Дневния ред? Не виждам. Моля, онези от вас, които са „за” това днешното заседание да се 
проведе по Дневен ред предложен предварително, моля да гласува с вдигане на ръка 

27 / 0 / 0  
Приема се   

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-2/14.01.09 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател на ОбС, относно 

попълване състава на Постоянни комисии 
2. 08-01-3/14.01.09 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател на ОбС, относно 

определяне на квотите и избиране персоналния състав на комисия на ОбС – Монтана по чл. 12, т. 2 и 
във връзка с чл. 14 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси 

3. 08-01-5/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно подробен устройствен  план 
/ПУП/ – парцеларен план на трасе за кабелно телефонно захранване от касета в имот 48479.5.53 по 
съществуващи улици, полски път и поземлени имоти по опис до имот с идентификатор 48489.3.526 в 
землище на гр. Монтана – отреден за обект “Пречиствателна станция за отпадъчни води, гр. Монтана, 
България” 

4.08-01-6/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Подробен устройствен  план 
/ПУП/ – парцеларен план на трасе за трасе на телефонно кабелно захранване на бензиностанция 
“Лукойл” на главен път Е-79 в землище с. Белотинци, общ. Монтана  

5.08-01-7/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Приемане на план-сметка 
включваща необходимите разходи за дейностите по третиране на битови отпадъци и почистване на 
площи за обществено ползване и определяне годишен размер на такса за битови отпадъци 2009 г. 

6. 08-01-19/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно разпределение на 
преходния остатък от 2008 г. 
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7. 08-01-22/19.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Промяна в Наредбата за 
определяне размера на местните данъци на територията на Община Монтана приета с решение на 
Общински съвет № 36/12.02.2008 г. 

8. 08-01-23/19.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Приемане отчета за 
изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община Монтана за 2008г. 

9. 08-01-24/20.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно отчет на общинския дълг за 
2008г. 

10. 08-01-20/16.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Актуализиране на цени за 
озвучаване 

11. 08-01-232/09.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Предоставяне на земи по 
чл. 19, ал. 4, т. 5 от Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи (стопанисвани от 
общината) в землището на гр. Монтана, местност „Садиняка“ за срок от 5 (пет) години в полза на 
„Стройкерамика“ ООД – концесионер и продажба на имоти попадащи в концесионната площ. 

12. 08-01-9/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно молба от Вера Ванюшева 
Найденов за отпускане на персонална пенсия за непълнолетния и син Олег Танов Ташков 

13. 08-01-10/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно изменение на Наредба за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 
Монтана 

14. 08-01-11/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно отмяна на Наредба за 
организация и управление на гробищните паркове в град Монтана и кметствата на Община Монтана.  

15. 08-01-16/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Изменение и допълнение 
на общинска транспортна схема. 

16. 08-01-17/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Проектопредложение на 
Община Монтана по ОП „Административен капацитет 2007-2013 г.”, Подприоритет 3.1 „Подобряване 
на обслужването на гражданите и бизнеса, в това число чрез развитие на електронното управление”. 

17. 08-01-18/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно Проектопредложение на 
Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Приоритетна ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско 
развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на физическата среда и превенция на риска”. 

18. 08-01-12/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно запазване на строеж с 
временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал. 4 на чл. 120 от ППЗТСУ, върху земя 
– общинска собственост. 

19. Питания 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-2/14.01.09 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател 

на ОбС, относно попълване състава на Постоянни комисии 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към обсъждане на т.1 от днешния Дневен ред, а 

именно моя Докладна записка, относно попълване състава на Постоянни комисии. Докладната записка 
е пред вас на заседание на Председателския съвет бе уточнено тази корекция, която не създава 
затруднения по отношение на състава на комисиите и включването на новия Общински съветник Ани 
Ангелова Стаменова в работата на две комисии. Има ли някой, който да желае да вземе отношение? Не 
виждам. Преминаваме към гласуване, има становище на две от комисиите, които подкрепят 
Докладната записка. Моля, онези от вас, които са „за” това решение да гласуват „за” – 27, „против” – 0, 
„въздържали се” – 0  

27 / 0 / 0 
Приема се 

 Решение 
№225 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Избира за член на ПК по Общинска собственост, икономическа и стопанска политика 
– Ани Ангелова Стаменова. 

2. Избира за Председател на ПК по Молби и жалби на граждани – Ани Ангелова 
Стаменова. 
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ТОЧКА ВТОРА: 08-01-3/14.01.09 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател 

на ОбС, относно определяне на квотите и избиране персоналния състав на комисия на ОбС – 
Монтана по чл. 12, т. 2 и във връзка с чл. 14 от Закона за предотвратяване и разкриване на 
конфликт на интереси 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния Дневен ред, а именно 

утвърждаване на състав и квоти за участие в комисията по Закона за предотвратяване и разкриване на 
конфликт на интереси /ЗПРКИ/. Предложението, което съм направил е пред вас, уточнено е на 
Председателски съвет. Онези от вас, които желаят да вземат отношение, искам само да направя едно 
съобщение, което касае вас, а именно до 31.01 трябва да се представят декларациите, които до този 
момент се събират при мен и мисля, че утре е последния срок, тъй като 31-ви е в събота. Имам още 
едно съобщение, което е породено от намерението на НС в утрешния ден да удължи този срок с още 
два месеца, т.с. до 30.03. подаването на декларациите, през което време ще бъдат направени и корекции 
в Закона. Така или иначе в момента това е действащия Закон и задължава да си представим 
декларациите и съответно да утвърдим комисията, която да се занимава с тези декларации. Ако има 
такова удължаване тогава този срок, който съм запасъл в т.3 трябва да стане 30.03., става въпрос за 
Правилник за работа на комисията за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси, в който 
ще бъдат утвърдени правила за работата на тази комисия и да бъде въведен някакъв ред. Моля за 
отношение по предложението. Заповядайте Славчов. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Зам.председател, у-ми г-н Кмете, 
колеги, във връзка с докладната, която е предложена от Председателя на ОбС, тази докладна 
предхождащата, която за изграждане на комисията беше от нашата група. Нашето предложение беше 
да бъдат седем членовете на комисията и да бъдат разпределени на квотен принцип. В момента се 
предлага докладна с пет членове, като има много интересен квотен принцип Коалиция „Заедно за 
Монтана” при 13 съветника – 1, ПП „Герб” при 10 съветника – 1, БСП при 7 – 1, ПП „Атака” при 2 – 1, 
независимия едно място. Не сме съгласни с така направеното предложение и няма да подкрепим тази 
комисия. Т.3 от докладната „Възлага на комисията да изработи Правилник … до 28.02.2009 г.”, но ние 
днес сме 28 февруари, т.с. 29, значи вчера е минало, добре 29 януари, това не е толкова съществено 
дали е януари или февруари, а по Закон срока беше до 16.12.2008 г., да се изработят тези комисии да 
бъдат одобрени и да действат, а сега сме 29.01., до момента нито е одобрена комисията в състав, нито 
има правилник за дейността на тази комисия. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Славчов. Има ли други мнения? Това е негово 
мнение, разбира се, на тяхната група. Заповядай Крум Милетиев. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, дами и г-да общински 
съветници, моето е предложение, относно състава на комисията аз го подкрепям. Имам едно 
уточнение, в самия Закон в чл. 17, ал. 2 е казано, че дават възможност на комисиите по подадените 
Декларации от общинските съветници  да бъдат публикувани на интернет страницата. С тази цел 
Комисията за защита на личните данни излезе с едно становище, ще ми позволите да го прочета, мисля 
че то касае всички нас: Обявяването на личните данни по Декларация по чл.12 в изпълнение на чл. 17 
от ЗПРКИ с изключение на имената на декларатора стават след изрично вписване съгласие на 
физическото лице, обвяването не трябва да съдържа изображение на подписа на декларатора. Нека 
членовете на бъдещата комисия да го имат това в предвид, когато изпълняват своите задължения. Това 
е което исках да кажа, а на новата комисия пожелавам обективна и ползотворна работа, нека да 
надскочат тясно партийните си интереси и да бъдат обективни в решенията си. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Милетиев. Има ли някой друг? Заповядай 
Аспарухов. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Аз имам един въпрос, тъй като колегата Славчов каза, че няма да 
подкрепят тази комисия мен ме интересува, той остава ли като член така както е направено 
предложение в Докладната записка. Какво е неговото становище по въпроса, или по принцип не я 
подкрепят, но той участва?   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други въпроси има ли? Славчов, ако искаш можеш да отговориш, 
ако не искаш недей. Има ли някой, който желае да вземе отношение? У-ми дами и г-да, не виждам 
други, които да желаят да вземат отношение, искам само да направя едно сравнение. Комисията в 
Народното събрание се състои от 6 човека, като три са от опозицията и три са от управляващата 
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партия. Мисля, че ние, като един ОбС от 33 човека е правилно нашето решение, което го приехме на 
предишното си заседание затова да се състои от 5 човека. Що се отнася до независимия съветник, в 
Председателския съвет действително беше разпределена квота 2 от Коалиция „Заедно за Монтана”, но 
по предложение на Коалиция „Заедно за Монтана”, бе включен и независимия съветник. Мисля, че 
това е справедливо и правилно и затова съм направил това предложение, съобразявайки се с 
обсаждането и консултациите, които бяха проведени с представените в ОбС Политически партии. След 
това обяснение, ако има някой, който да желае да вземе отношение? Не виждам. Моля, онези от вас, 
които са „за” прекратяване на разискванията по т.2 от днешния Дневен ред, моля да гласуват „за” 

27 / 0 / 1 
Приема се 
Моля онези от вас, които са „за” това решение да гласуват „за” 
19 / 8 / 0 
Приема се 

Решение 
№226 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Определя квоти за участие в комисията: 
- Коалиция „Заедно за Монтана” – 1 
- ПП „Герб” – 1 
- БСП – 1 
- ПП „Атака” – 1  
- независим – 1  
2. Избира комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси към ОбС – 

Монтана в състав: 
- Тодор Иванов Тодоров – Председател 
- Камелия Цветанова Трифонова – Секретар  
- Иван Митов Славчов – член 
- Павел Цочев Цочев – член 
- Емил Цеков Ангелов – член 
3. Възлага на комисията да изработи Правилник за работата на комисията по предотвратяване 

и разкриване на конфликт на интереси. Срок 28.02.2009 г. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-5/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно подробен 

устройствен  план /ПУП/ – парцеларен план на трасе за кабелно телефонно захранване от касета 
в имот 48479.5.53 по съществуващи улици, полски път и поземлени имоти по опис до имот с 
идентификатор 48489.3.526 в землище на гр. Монтана – отреден за обект “Пречиствателна 
станция за отпадъчни води, гр. Монтана, България” 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата, има ли които желаят да вземат отношение? Няма. Преминаваме към обикновено 
гласуване, квалифицирано мнозинство. Моля, онези от вас, които са „за” това предложение за решение 
да гласува „за” 

27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№227 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление 
и местната администрация /ЗМСМА/ и във връзка с чл. 30, ал. 3 от ППЗОЗЗ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие за прокарване на трасе на кабелно телефонно захранване до обект: 
”Пречиствателна станция за отпадъчни води гр. Монтана, България” с дължина 2118 л.м. през имоти с 
идентификатор 48489.5.53, 48489.5.46, 48489.5.51, 48489.5.48, 48489.5.49, 48489.3.365, 48489.3.363, 
48489.3.362, 48489.3.361, 48489.3.360, 48489.3.359, 48489.3.49, 48489.3.241, 48489.3.236, 48489.3.235, 
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48489.3.234, 48489.3.232, 48489.3.226, 48489.3.225, 48489.3.227, 48489.3.354, 48489.3.285, 48489.3.286, 
48489.3.283, 48489.3.287, 48489.3.288, 48489.3.527, 48489.3.314 и 48489.3.315 по кадастралната карта на 
гр. Монтана – общинска публична и частна собственост, държавна публична собственост и частна 
собственост.  

Поземлени имоти с идентификатори 48489.3.231, 48489.3.233, 48489.3.237, 48489.3.250 и 
48489.3.526 се засягат от сервитута на трасето на кабелното телефонно захранване, частна и общинска 
частна собственост. 

2. Дава съгласие за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ – Парцеларен план на 
трасе за кабелно телефонно захранване от касета в имот 48479.5.53 по съществуващи улици, полски 
път и поземлени имоти по опис до имот с идентификатор 48489.3.526 в землище на гр. Монтана – 
отреден за обект “Пречиствателна станция за отпадъчни води, гр. Монтана, България”. 
  
 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-6/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно 
Подробен устройствен  план /ПУП/ – парцеларен план на трасе за трасе на телефонно кабелно 
захранване на бензиностанция “Лукойл” на главен път Е-79 в землище с. Белотинци, общ. 
Монтана 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т.4 от Дневен ред. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. 

Преминаваме към гласуване. Моля, онези от вас, които са „за” това предложение за решение да гласува 
„за” 

28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№228 

На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Подробен устройствен план /ПУП/ – Парцеларен план на трасе на телефонно кабелно 
захранване на бензиностанция “Лукойл” на главен път Е-79 в землище с. Белотинци, Община Монтана, 
преминаващо през ПИ № 000344 и ПИ № 000343 от картата на възстановената собственост на 
землището на с. Белотинци, Община Монтана – общинска и държавна публична собственост. 

 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-7/14.01.09г. Докладна записка от Златко Живков, относно Приемане 

на план-сметка включваща необходимите разходи за дейностите по третиране на битови 
отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на такса 
за битови отпадъци 2009г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от Дневен ред. В предварително 

раздадените ви становища комисиите са изразили положително становище, това са 4 комисии, като 
една от комисиите има предложение по отношение на т.1.4 да се променят промилите от 10 на 5 в т.ч.: 
1,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване, 0,5 промила за поддържане на ДТБО и 3,0 промила за 
поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. По останалите предложения няма 
други предложения. Вносителите? Няма. От залата? Йотински, заповядай. 
 Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-жи и г-да общински съветници, 
предложение, което току що беше прочетено за промяна, беше прието от ПК по Бюджет и финанси и 
ние считаме, че така както е разработена цялата докладна с въпросите, тук аз считам че вносителя на 
докладната – Кмета на общината можеше и според мен трябваше да вземе отношение, трябва да вземе 
отношение, кое налага да бъдат увеличени размера на разходите за следващата година в тази сфера, 
разбира се, в сравнение с миналата година. Що се отнася до другото, до процента на промилите те са 
намалени, но за  общинските съветници и за нашите гости считам, че ще бъде по-полезно една по-
добра обосновка от страна на вносителите Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря, на г-н Йотински. От залата, други които желаят да 
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вземат отношение? Ивайло Петров, заповядай. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: У-ми г-да председатели, г-н Кмете и заместник кметове, у-ми колеги, 

аз и миналата година при приемането на план сметките, тази година мисля че пак трябва да 
коментираме някои неща.  Предложената докладна относно приемане на план-сметка включваща 
необходимите разходи за дейността по третиране на битови отпадъци и почистване на площи за 
обществено ползване и определяне годишен размер на такса за битови отпадъци, има някои неща които 
бяха предложени много несериозно. Ще започна с предложената калкулация на Регионалното депо за 
отпадъци това е Приложение 2 от докладната. В първия вариант на калкулацията, Депото отчита за 
деветмесечието  депонирани 29 070 тона или  разделено на десет, аз си го деля на десет те отчитат  
средно месечно  количество 2 907 тона. За тях деветмесечието  се състои от десет месеца. Във втория 
вариант, който ни предложиха след като имахме забележки на комисията, абзаца деветмесечие и 
цифрата 29 070 тона отпадна и остава само средномесечно депонирано количество 2 907 т. Въпросът 
ми е за какъв период е изчислено това депонирано средно месечно количество? От откриване на 
сметището до момента и за последния месец преди правенето на докладната и съответно необходимо 
присъщите разходи, които са в докладната за един месец на какъв принцип са изчислявани? Пак ли 
така както е изчислено деветмесечието за десет месеца? В проекто план-сметката на средствата за 
подържане чистотата в паркове и градини на гр.Монтана /приложение 3/ сумата нараства между 12 и 
13 %, в сравнение с миналата година,  а като абсолютна сума с ДДС в сравнение с 2008 година с  
повече от 31 000 лв. или от 243 378 лв. планирани за 2008 на 274 575 лв. за 2009.  

При обсъждането на план сметката за 2008 година имаше едно емоционално изказването от г-н 
Бояджиев за „богатството на различните ботанически видове” , които ги има в гр.Монтана, само че в 
така предложеното приложение 3 няма заложени разходи за засаждането и поддръжката на цветни алеи 
и градини. Заложени са суми за такива дейности,  които извършва Общинско предприятие „Чистота”, 
които в голямата си част могат да се определят като „прост абстрактен труд”, а това е метене на алеи, 
събиране на шума, товарене на отпадъци, оборка, почистване на сняг и т.н. Разликата е в това, че ОП 
„Чистота” върши тези дейности без да начислява печалба и без да оскъпява с ДДС и разполага със 
сериозен потенциал към днешна дата, като техника, като персонал и като база. В предложените две 
план сметки  по приложение 1 и 3  показателите за остойностяване на дейностите са различни и 
несъизмерими – в едната са остойностени на база декар или кубик, а в другата на час и на тон, което не 
дава възможност да се прецени по-изгодната оферта от двете. Във време на финансова криза смятам, че 
общината не си прави сметката. 

Искам да запитам администрацията, кое наложи сключването на нов тригодишен договор за 
подържане чистотата в парковете и градините, като стария действащ е до началото на тази година, би 
трябвало още да действа? В тазгодишната докладна, както и в миналогодишната, не е разработена 
план-сметка за закриване на нерегламентираните сметища. Отново е посочено една сума, която вече е 
константа, както и миналата година в размер на 113 000 лв. и тази сума не е обвързана с абсолютно 
никакъв натурален показател. При обсъждането на миналогодишната сметка г-н Аспарухов предложи, 
ще го цитирам дословно  „Правните субекти и Общинска администрация, които са пряко ангажирани в 
изпълнението на план-сметката да представят на шест месеца отчет и анализ за изпълнението”.  Такива 
анализи не бяха представени, изключвам разглеждането в комисията по Бюджет и финанси отчета на 
общинско предприятие „Чистота” на шестмесечието. Няма никаква информация другото което е към 
тази точка план-сметките няма никаква информация, къде се намират тези нерегламентирани сметища, 
с каква площ са и какви дейности трябва да се извършат за да бъдат закрити и дали съответно се 
появяват нови, за които би трябвало да се предвиди за тях нови разходи. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Петров. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение от залата? Не виждам. От администрацията? Заповядайте г-н Ангелов. 

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Г-н Председател, дами и г-да общински съветници, тези въпроси, 
които се поставят сега пред ОбС, те бяха дискутирани в ПК, там всичко беше обяснено, но тук отново 
се поставят и тук отново ще ги обясним. Първо на г-н Йотински на въпросите, които той постави за 
абсолютния размер на увеличаването, което имаме необходимо присъщите разходи. Увеличаването се 
явява в размер на 360 хил.лв., които се калкулират от увеличаването на три план сметки. Първата план 
сметка е на „Чистота”, което увеличение се получава за тази година от допълнително количество 
отпадъци, които се генерират в селата, т.с. с това че увеличихме бройките на контейнерите в села, 
логично се увеличи и отпадъка, който прибираме от цялата община, което доведе и до увеличаване, 
защото знаете, че транспортните разстояния от тези села са значими спрямо това, което е в града, 
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дойде и до увеличаване и на план сметките. В тази план сметка допълнително сме предвидили и 
допълнителни бройки хора, които ще доведат до обслужване на приюта за бездомни животни, който 
знаете, че тази година беше открит и от там ще дойдат допълнителните бройки. Допълнително бройки 
ще дойдат и за обслужване на новата сметосъбирателна кола, която вече е в действие, която е с нов 
обслужващ екипаж, там са още четири човека. Така че, това нещо е калкулирано и подадено като 
информация. Втората план сметка, която претърпя увеличение е план сметката на ДТБО. Тази план 
сметка е дадена в размер на цена на тон. Това нещо се подава на всички 13 други общини, които 
техните общински съветници приемат тази план сметка в този вид, защото това е предварителната 
договорка, която кметовете на тези общини подписаха, по този начин да се предоставя план сметката. 
Увеличението се явява от това, че тази година, ние вече сме навлезли във втора клетка, в която 
депонираме отпадъка, което по технология изисква допълнителна обработка на ската на първа клетка, 
изисква допълнително изграждане на газови кладенци, които вече това количество отпадък води до 
генерирането на газ – метан и по технология това води до оскъпяване на целия този технологичен 
процес. Третото, което тук вече беше отметнато, това е план сметката, която е за поддържане на 
площи за обществено обслужване. На вторите въпроси, които бяха поставени ще се спра на план 
сметката на ОФ Регионално депо, наистина беше подадена и имаше техническа грешка, разбира се 
количеството, което е написано е изчислено за един по-дълъг период. Този период не може да бъде 
константен за всеки месец, аз това го обясних, че морфологията на отпадъка е различна в зависимост  
от сезона в които се събира. През зимния сезон битовия отпадък е по-тежък, защото тогава се изкарва 
и пепел и други неща, докато през летния сезон той е много по-лек и затова се взима едно средно 
статистично, което се взима, като основа за преизчисляване на това, което е необходимо. Тук искам 
също да отбележа, че план сметката която е за поддържане на зелените площи тя се дели на две. 
Едното е сума, която се плаща от промила а другото е сума, която се плаща от бюджета на общината.  
От бюджета на общината  се плаща, разходите които са за нова засаждане, затова ги няма в тази план 
сметка, тях ще ги видите, когато февруари месец ще гледате самия бюджет. За договора, който 
поставихте на въпрос, договора беше атакуван от фирма, която се беше явила на конкурса, той отпадна 
и затова правихме нов конкурс и затова има нов едногодишен договор. За нерегламентираните 
сметища, защо е същата сума – 113, да 113 както беше миналата година, но миналата година ние 
проведохме търга за премахване на тези нерегламентирани сметища, има спечелил кандидат точно на 
тази сума, но миналата година ние нямахме тези средства с които да започне работа тази фирма и 
затова механично прехвърлихме тези средства за изпълнение на този договор от тази година. 
Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Ангелов. Други въпроси? Заповядай Петров. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Само за нерегламентираните сметища и миналата година и тази 

година не беше посочено какви дейности, къде и как ще се извършва. Аз нищо не мога да кажа за 
сумата, проблема е къде се намират сметищата, какви обеми дейности трябва да се извършват, само 
цифра не е достатъчна. Другото питане, коефициентите за еднаквите дейности, които извършва ОП 
„Чистота” и другата план сметка за поддържане на чистотата, понеже са различни коефициентите и 
количествата дейност се отчетат в различни мерни единици. Общината правила ли е сравнение за цена 
на линеен метър, цена на декар, цена на кубик, цена на тон? Това ми беше въпроса, на който не 
отговорихте.     

Г-Н РУМЕН АНГЕРОВ: За нерегламентираните сметища, разбира се че имаме пълна 
документация, която миналата година я представяхме в ОбС, сега не знам защо не сте я видели, ще ви 
я предоставим отново. Там е с калкулации, с всичко. За второто сравнение, което правите не е 
коректно, защото другата фирма се е явила на търг, тя е спечелила, т.с. там показателите са заложени в 
нейното участие в търга. Докато на фирма „чистота” там гледаме точно какви са разходите, всъщност 
там са на точни разходи, докато тук са на цени, които са тръжни. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Заповядай Славчов. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Казахте, че един от показателите за увеличение на разходите е от 

това, че се обслужват селата и новите контейнери. Като гледам план-сметката за 2008 и 2009 год., за 
2008 г. парите, които са заложени за обслужване на селата са 56 хил.лв., сега са 60 хил.лв., това са 4 
хил.лв. След това, за ДТБО са били 13,66 на тон, сега са 16,80, това са 3,20 лв. на тон при 20 хил. тона 
са пак 60 хил.лв., не са 360 хил.лв. и другите 4 стават 64, а останалите до 364 хил., 300 хил. за какво 
са? Това беше реплика. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Иво Иванов. 
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Г-Н ИВО ИВАНОВ: Аз съм за изказване. Ако иска може да му се отговори. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Ангелов. 
Г-Н РУМЕН АНГЕРОВ: Г-н Славчов днес трудно вижда цифрите. Искам да кажа, че 

миналата година беше 20 хил. тона, тази година е 24 хил. тона. Миналата година беше 11 лв. на тон, 
тази година е 16 лв. на тон. Това са цените, които са коректни.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Иво Иванов. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председателю, г-н Кмете, колеги, тук слушах това на тон, онова на 

тон, но няколко неща не се казаха. То май няма как Кмета да ги кажа, така че трябва все пак някои от 
нас да спомене какъв град е Монтана и Община Монтана. Аз мисля че Община Монтана и конкретно 
града е един чист, приветлив и уреден зелен град и поддръжката на тази система очевадно е, че струва 
пари и каквито и точки и запетайки да слагаме и където и да ги слагаме факт е, че като излезеш на 
центъра в сравнение с много други градове ти е кеф да излезеш, да се разходиш със семейството. Има 
зеленина, чисто, подредено, боклука се извозва включително събота и неделя, е това иска пари в 
крайна сметка. Другото нещо, което не се каза, това се е увеличило, онова се е увеличило, ами 
работната заплата, ами минималната часова ставка не е ли се променила от 01.01.2009 г.? Е ли, това е 
факт, или не е факт? Още два фактора, които трябва така или иначе да се отчетат, първия – каквато и 
план-сметка да покаже Кмета, тя ще бъде ориентировъчна, защото никои не знае така наречената 
финансова криза, как ще продължи и как хората ще имат възможност, ще желаят и в крайна сметка 
дали ще платът или няма да платят и на какъв процент ще платят своите задължения към общинската 
хазна. Всички ние след поредицата от тези въпроси точно след два месеца ако няма пари за тези 
дейности ще си зададем обратното, защо там не е извозен боклука, това е факт. Другия фактор, който 
няма как Кмета на Община Монтана да го знае и е нормално да бъдат заложени тук таме буфери, това 
е цената на горивото. Някои преди една година знаеше ли, че през лятото цената на горивото щеше да 
бъде 2,50 лв. и какво се получава, ако няма заложени буфери, ако всичко е до стотинка на база днес 
изчислено. Ние очевадно е, че ние тук с точност до 100% няма как да изчислим всичко това. Всичко 
беше представено добре, Румен Ангелов направи едно добро изказване и аз мисля, че може да 
гласуваме тази план-сметка в този вид и да пожелаем успешна работа на целия екип включително и на 
Общинското предприятие през тази година. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Иво Иванов. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение? Заповядай Крум Милетиев. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-да Председатели, у-ми г-н Кмете, дами и г-да, става на 
въпрос пак сигурно за някакво недоглеждане справката за Регионално депо за отпадъци - Монтана – 
Депониран тонаж Община Монтана за цялата 2008 год. 23 600 тона, платени суми 273 хил.лв., 
разделям едното на друго 11,52 тази година предлагаме 16,87. Ако направя същата сметка и за другите 
общини се получават много интересни суми, в смисъл Община Монтана ако кажем е 11,52, тук има 
една Община Чипровци 775 тона на 9 хил.лв. се получава съвсем друга стойност на този тонаж, който 
депонират от този които се фактурира. За мен, какво и за колегата Петров тези неща и стойности, или 
са непонятно фактурирани или са дадени както първата грешна справка. Както колегата Иванов каза 
това са предварителни данни, това са данни в зависимост от много различни фактори, грубо казано ние 
ще изразходим за почистване това, което реално е събрано от такса смет. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на  Крум Милетиев. Реплика Иво Иванов. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Реплика на предишно говорещия. Аз също сметах, но на второто се оказа, 

че са едно и също. Беше интересен въпроса дали различните общини са ни различни разходите по 
депонирането на отпадъците. Ако това е факт, а аз съм сигурен, че той Крум Милетиев е сметнал, 
просто не може да се подават такива информации защото няма логика обработката да е по различен 
начин. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли дуплика на репликата? Заповядай Ангелов. 
Г-Н РУМЕН АНГЕРОВ: Аз искам да обясня за тази справка, която се коментара и е подадена. 

Това е справка на отпадъците, които се извозват, които се отчитат на електронен кантар и всеки месец 
това влиза в справката, съвсем друго е плащането, което се извършва. Има  общини, които бавят по 
два, по три, по четири месеца плащането и затова самото плащане което е дадено, което е отразено за 
този период. Тя не пуска фактурата, ако насреща няма плащане, защото ще дължи ДДС, затова чака 
плащане. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ивайло Георгиев искаше думата. Между другото това е необятно 
поле за коментар, може и цяла година да си го коментираме.  
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Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Определено съм съгласен с Вас г-н Председател. Г-н Председател, 
у-ми г-н Заместник председател, колеги, аз съм съгласен с нещо което ме провокира преди малко в 
разсъжденията на колегата Иво Иванов, това е че Монтана е един сравнително чист град в сравнение с 
много градове в България, с изключение да кажем на Кърджали, там явно се наливат много пари, имам 
непосредствено впечатление. Второто нещо, което обаче искам да обърна внимание е, че ние намаляме 
размера на промили, особено за граждани. 2,6 промила беше за миналата година, сега е 1,8, вярно е че 
данъчните оценки се повишиха, но сутринта имах възможността да разгледам сайта на Община Смолян 
там до колкото можах да видя и да преценя, размера на промила такса битови отпадъци се запазва. 
Това успях да видя, г-н Кмете, Вие като Зам.председател на Сдружението на общините може и повече 
информация да имате. Аз с чиста съвест ще подкрепя този размер при условие, че се намаля. На 
комисии разглеждахме варианти, до колкото бяхме информирани за един и същи имот на граждани 
повишението е 0,47 лв. Второто нещо, което искам да кажа е, че ще подкрепя направеното 
предложение от ПК по Бюджет и финанси за намаляне размера на промилите по т.1.4. До колкото 
разбрах на комисии това е направено от колегата Ивайло Петров от ПП „Герб” и аз искам да кажа на 
колегата Петров съвсем приятелски, че независимо че съм социалист, аз съм отговорен човек и винаги 
съм склонен да подкрепям едни разумни предложения. Имам в предвид г-н Председател, че много 
често сме обвинявани от колегите от ПП „Герб”, че едва ли не ние гласуваме машинално и не 
подкрепяме разумни предложения. Още нещо обаче искам да кажа, то е свързано с това, че 
допълнително представената справка доказа, че през тази година отдел Местни данъци и такси и 
Общинска администрация са направили доста сериозни усилия и са събрали доста сериозни 
просрочени задължения. Аз мисля обаче, че усилията в тази посока трябва да продължат и през 
следващата година, още повече, че според мен е необходимо да се извършват и фактически проверки 
особено на юридически лица и фирми, относно декларираните им данни като отчетни стойности. 
Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Ивайло Георгиев. Има ли други, които желаят да 
вземат отношение. Заповядай Валтер Аспарухов. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: У-ми Председатели, у-ми г-н Кмет, у-ми колеги, след 
изказването на колегата мисля, че не е необходимо да казвам дали ще я подкрепим докладната или 
няма да я подкрепим, категорично ще я подкрепим. Искам няколко други неща да кажа, тук 
коментираме цифри и пари, имаме притеснения за 2, 3, 4, 5 хил.лв. и то говорим за разходната част. Аз 
мисля че нищо лошо няма, че разходваме пари за чистотата на нашия град, въпроса е дали ги имаме 
тези пари и ако някои можеше да гарантира, че в изпълнението на следващия бюджет който ни 
предстои да приемем след един месец ще има необходимите средства, може и повече пари да гласуваме 
за чистотата няма нищо лошо. Аз не случайно, когато се изказваше колегата Иванов казах, ами като 
няма пари, кои е виновен, Правителството е виновно, защото има един друг Кмет които като не си 
свърши работата винаги Правителството му е виновно, опазил ни Бог при нас такова нещо няма. В тази 
посока мисля, че колегите се изказваха задълбочено и щяха да засегнат с един въпрос и понеже никой 
не го засегна този въпрос използвам случая, че сме на сесия и присъства и г-жа Замфирова тук. На нас 
на всички ни е ясно, какво е нивото на хората, които работят в Чистотата, но все пак мисля, че и там 
може да се прави някакъв подбор на назначаване на работа. Сигурен съм, че никой от вас в тази зала 
няма да отрече че много пъти, особено в зимните условия, като се вземе кофата и се изсипе в колата се 
оставя почти до колата, на средата на тротоара, на сред улицата и т.н. С това мое изказване искам да 
направя един апел към ръководството на предприятието, защото това са неща, които не касаят Кмета 
или Зам.кмета, касаят ръководството на предприятието инструктаж ли трябва да се направи, някакъв 
контрол ли да се окаже. Контрола ние знаем какъв е, контрола е единствено финансов, като се види, че 
еди кои си не си изпълнява добросъвестно задълженията има начин и има правила предполагам, как да 
бъдат санкционирани. Говорим за отпадъците през зимния период, това може да го отнесем и при 
миенето на улиците през летния период. Не веднъж или два пъти, измито събрана калта оставане два 
дена, минат колите и пак на асфалта и т.н. В заключение пак искам да кажа, не трябва да се 
притесняваме, че имаме нарастване на разходите за чистота, напротив трябва да мислим как ще 
докараме приходите. Още веднъж заявявам, че това решение по докладната ние ще го подкрепим. 
Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Аспарухов. Други желаещи има ли? Заповядай 
Любомир Бояджиев. 
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Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Аз искам само да попитам, има ли предвидени приходи от 
глоби за създаване на нерегламентирани сметища, дави се предвиждат. Защото аз се разхождам към 
Диана и там е превърнато в сметище на строителни отпадъци, по пътя към язовира след паметника е 
същото. Според мен трябва много сериозно да се намери това, кой го е направил, да се контролират и 
да се налагат много сериозни глоби. По същия начин продължава и не знам дали, има граждани и мои 
съседи го правят от осмия етаж пликчето с боклука лети към кофите, не знам Славков един курс поне 
да има направи да улучват поне кофите. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Бояджиев. Глобите вървят по друг ред, но така или 
иначе могат да се заделят по друг ред средства. Има ли други, които желаят да вземат отношение по 
направеното предложение? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, тъй като 
ставам за първи път тази година желая успех на всички в началото на новия политически сезон, дано в 
неговия край да не бъдат разочаровани и очакванията да не се разминат с резултатите. Това е поредна 
година, за мен десета заставайки от тук. Подобна е годината и като коментар на план-сметката за 
текущата година за таксата за битови отпадъци, данък сгради и такса смет по начина по който това се 
формира. Разбира се, че това е политика и това е политика на всяка една българска община. Благодаря 
на Ивайло Георгиев, който припомни нещо за една от общините. Какво е решила съответната община в 
тези 264 да направи в посока. От една страна услугата чистота и сметосъбиране е една от трите най-
важни, която 100% зависи от общината и от ОбС, никакви правителства вътрешни, външни и т.н. Това 
е въпрос на организация, въпрос на сметка, въпрос на пари, въпрос на приоритети. От друга страна 
дали това, което се приема е по силно като данъчна тежест за гражданите. Въпроса е между двете неща, 
между очакванията и между възможностите. Очевидно е, че за да искаме града да бъде чист, а това 
няма как да стане без да бъде осигурена съответната план-сметка. Аз оставих умишлено Зам.кмета 
Ангелов да отговори на всичките технически въпроси, които някои от тях вече втори или трети път са 
задавани, имам информация, че на комисии тези въпроси са гледани. Благодаря ви за отношение и за 
участието в тези комисии, въпреки че въпросите бяха дадени там и се надявам на тях да е било 
отговорено, ако не е отговорено по достатъчно красноречив начин това е наложило допълнително тези 
въпроси. Какво в крайна сметка приемаме ние днес с тази план-сметка от 2 700 000 лв.? Естествено е, 
че тук никои не обърна внимание на обиране на старите недобори. Първо искам да благодаря на тези 
граждани и фирми, гражданите бяха над 6 хил. в периода в които поехме ние да администрираме това и 
вече втора година кумолираме добър резерв от това, че работим много здраво особено през последните 
месеци ноември и декември, благодарение на което това нещо се изпълнява. Съпоставима ли е тази 
план-сметка за един 50 хиляден град, за една 62 хилядна община и съпоставима ли е сумата и цифрата, 
която ние заделяме? Очевидно е, че колкото повече средства заделяме толкова по-чист трябва да бъде 
града, не на всякъде обаче това е така. Трябва да ви кажа, че за разлика от ¾ от българските общини в 
днешния момент, ние с това нещо което предстои в момента да гласувате и аз се надявам да го 
подкрепите защото вие сте го подкрепили на комисия с едно единствено предложение, което видях от 
комисията по Бюджет и финанси, че е записано за добавка. Аз твърдя, че с тези 2 700 000 лв. или около 
тях ние сме сред общината, която поддържа най-ниските такси-смет в страната. Съседните ни областни 
градове, оставям другите, които от 3 или 4 или 6 месеца Чипровци и Г.Дамяново депонират на депото и 
картината е по-различна затова и Ангелов ви отговори за тази разлика, която идва. В съседните 
областни градове таксата е над 2 промила, в столицата също. Да, известно е, че 50% данъчната оценка 
се вдига и затова българските общини трябва да решат какво да направят, дали да оставят един по-
сериозен приходоизточник или да се опитат да свалят част от това данъчно бреме, което пада върху 
гърбовете на 62 хил. души в случая в Община Монтана. Начина от които излязохме ние, 
предложенията, които бяха направени показаха, че за разлика от много други областни центрове и от 
столицата, това което очакваме в момента да получим като пари, защото за мен е най-важна 
приходната част. 99% са все предложения за разходната част, но те могат да бъдат коментирани, когато 
е ясна по кой начин ще изпълниш приходната част, тук от съветниците от различни групи имаше 
въпроси в тази част, каква е динамиката на този процес, тъй като миналия път някой иронично ме 
гледаха по темата има ли криза, няма ли криза, аз твърдя че има такава, тя влияе на всички. Искам да 
кажа, че свалянето на промила от 2,6 на 1,8 е едно много драстично решение. Аз коментирах с колегите 
си от други областни градове, които не го направиха, а някои го направиха частично. Защото очакват 
увеличение на тази данъчна тежест, която ще дойде да попълни общинската хазна малко повече. Няма 
какво да се крием и какво да говорим за други неща. Естествено е, че колкото повече пари имаме, 
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толкова повече в тази част дейности ще бъдат направени иначе няма никаква логика. Имаше фирми, в 
предходен период, които не са плащали данък сгради и такса смет повече от 10 години. Аз твърдя, че 
това в момента го администрираме доста по-добре. Не случайно имаме сериозни резерви в последните 
години в тази посока и това нещо ще продължи и в следващия период. Благодаря ви и като граждани и 
като шефове на фирми различни общински съветници, че реагирахте на призива ми в края на миналата 
година и изчистихте задълженията, които имате към Община Монтана, като данък сгради и такса смет, 
това важи и да общинската администрация. Поставям ребром въпроса план-сметка от 2 700 00 лв. за 
областен град е два пъти по-ниска затова, че се администрира от Общинско предприятие, отколкото 
ако в този период ние имахме концесионер, каквито са Лом, Видин, Плевен да не броя ¾ от България, 
където план-сметката е 4 500 000 във Видин, в Хасково е 4 500 000, аз не мисля че тези градове са по-
чисти от нашия. Напротив всички хора и граждани, които минават твърдят, че в случаите когато 
минават общината го прави, когато е обезпечена, когато е обезпечена разбира се, когато инвестира в 
техника в хора и т.н. това при всички случаи на гражданите е много по-евтино и това е една от 
причините в момента да намаляме такса смет. Аз съм убеден, че всяка една община която има 
концесионер не е намалила таксата и не може да я намали, защото там сумите и цифрите са много по-
големи. каквито и резерви, каквито и забележки да имаме към отделни неща. Така че аз мисля, че един 
подобен подход, за разлика от случая когато беше с приемането на софийския боклук, най-тежката ми 
тема в миналогодишния ми период, като вземане на решение когато преобладаващата чест съветници 
се включиха и взеха отношение сега всички виждам, че сте се включили и сте взели отношение по 
темата за боклука, за чистотата и изобщо за таксата. Това е една сериозна подкрепа за гражданите на 
Монтана, които трябва да знаят че таксата смет ние не се опитваме да избиваме и да докарваме 
допълнителни приходи, които очевидно са ни нужни не само на нас, а на всички български общини. 
Искам да ви благодаря за това, което направихте като работа и като комисии и искам да ви кажа, че 
тръгнахме по варианта да запазим абсолютния размер на данъчната тежест, която нашите съграждани 
са плащали миналата година за разлика от ¾ от българските общини и аз не упреквам колегите затова. 
Защото знам, че това е една доста сериозна тема и тя е свързана надявам се с много висока 
събираемост. Последните години, пак казвам имаме не малко успехи в тази част, аз се надявам 
следващата година нашите граждани да го оценят този ход, който съм убеден, че ще направим сега 
заедно и да могат да плащат навреме това, което имат, защото за разлика от много други градове, те ще 
плащат приблизително същата сума която са плащали в предходния период. Искам да кажа, че 
приемам това предложение на ПК по Бюджет и финанси за намалянето от 10 на 5 промила. Има логика, 
има разум и трябва да кажа, че когато вие правихте коментарите в комисията аз поисках веднага от 
финансистите обратния вариант да ми кажат с колко това ще намали очакваните приходи, които имаме 
ако то не бъде коригирано и се оказа, че с стотина хиляди лева ще трябва да се простим само в тази 
посока само при вземане на това решение. От друга страна то е логично в преобладаващата си част и е 
нормално и аз не възразявам, това е още един ход с който и тези хора, които имат подобни имоти, 
които ги отдават под наем съща така ще могат да се възползват по на-добрия начин от този ход. Дами и 
г-да общински съветници, благодаря ви за усилната работа по отношение на план-сметката за 
следващата година. Аз мисля, че с това решение ние спокойно можем да излезем пред всички наши 
съграждани без да се срамуваме, защото картината можеше да бъде много по-различна и можеше да 
бъдат извадени достатъчно аргументи затова да не го правим в този размер или поне дори не в тази 
граници до тук. Благодаря ви на всичките за изказванията и ви благодаря предварително за подкрепата 
на докладната. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Живков. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение по тази тема? Заповядай Петров. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Само една реплика. Във връзка с тези 100 хил.лв., които ще паднат. 
Предложението беше мое от гледна точка на това, че това са обекти които са със стопанска дейност и 
обикновено собственика не плаща таксата за битови отпадъци. От гладна точка на това дали са 100 
хил.лв. или са по-малко на този етап никой не може да го каже и като препоръка към Вас и като член на 
Сдружението на общините, софтуера който се ползва в Местни данъци и такси той е в приоритета на 
администриране на НАП, програмата е DOS и от Началника на Отдел Местни приходи разбрах, че не 
може да се правят подробни справки, каква част от данъчната оценка са декларирани, че се ползват за 
жилище и каква част от тях се ползват за стопанска дейност. Като член на това сдружение Ви 
препоръчвам да направите някакви действия това да се обособи изцяло в приоритета на общините на 
местната власт.  
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря ви г-н Петров. Други за изказвания? Преминаваме към 
прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да 
гласуват „за” 

26 / 0 / 2 
Приема се 
Преминаваме към гласуване на предложението, което е направено от Ивайло Петров в 

комисията по Бюджет и финанси и което е подкрепено от администрацията. Моля онези от вас, които 
са „за” това предложение да гласуват „за”  

обикновено гласуване 
25 / 1 / 1 
Приема се 
Тъй като се отнася до такса-смет, моля поименно гласуване 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова Въздържал се Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров Въздържал се Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов Въздържал се д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

     
24 / 0 / 3 
Приема се           

Решение 
№229 

На основание чл.21 ал.1 т.7 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, във връзка с чл. 15, чл. 17 и чл. 19 (а) от Наредба за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 
Община Монтана 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

I. Одобрява план-сметките за необходимите средства за сметосъбиране, сметоизвозване, 
обезвреждане на ДТБО и чистотата на населените местата в териториите за обществено ползване в 
размер на 2 784 731лв.  

II.  Определя годишен размер на таксата за сметосъбиране, сметоизвозване, обезвреждане на 
ДТБО с повторяемост на извозване, съгласно заповед № 2924/27.10.2008 г. на Кмета на Община 
Монтана и поддържане чистотата на територията за обществено ползване в следните населени места в 
Община Монтана: 

•  Монтана 
•  Безденица 
•  Белотинци 
•  Благово 
•  Винище 
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•  Вирове 
•  Войници 
•  Габровница 
•  Г.Вереница 
•  Г.Церовене 
•  Д.Белотинци 
•  Д.Вереница 
•  Д-р Йосифово 
•  Д.Рикса 
•  Клисурица  
•  Крапчене 
•  Липен 
•  Николово 
•  Славотин 
•  Смоляновци 
•  Студено буче 
•  Стубел 
•  Сумер 
•Трифоново 

както следва: 
III. По субекти 
1.Физически лица 
1.1. 3а недвижими имоти на физически лица-като жилища, гаражи, летни кухни и др. 

спомагателни обслужващи и второстепенни постройки към сградите на основното застрояване, 
влизащи в районите за организирани сметосъбиране определени със Заповед № 2924/27.10.2008г. 
съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ във връзка с чл.15 и не подалите декларации по чл.19 (5) от Наредба за 
определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 
Монтана: 

-  1,8 промила върху данъчната оценка като:  
-  1,0 промила за сметосъбиране и сметоизвозване 
-  0,2 промила за поддържане на ДТБО 
-  0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.  
1.2. 3а недвижими имоти на физически лица извън районите определени със Заповед на Кмета 

№ 2924/27.10.2008 г. 
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
1.3. 3а подалите декларации по чл.19 (5) от Наредба на Общински съвет за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Монтана, за 
недвижими имоти съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ. 

- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
1.4. 3а нежилищни и производствено- стопански имоти на физически лица-като търговски, 

производствени, селскостопански и др.подобни обекти, в районите определени със Заповед на Кмета 
№ 2924/27.10.2008 г. и не подалите при условията на чл.19а (1) от Наредбата на Общински съвет 
Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана за вида и броя на съдовете за битови 
отпадъци, в срок до 30.11-предходната година. 

-  5 промила върху данъчната оценка т.е. върху отчетната им стойност; в т. ч. 
-  1,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване; 
-  0,5 промила за поддържане на ДТБО; 
-  3,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
1.5. За нежилищни имоти на физически лица извън районите определени със Заповед на  Кмета 

№ 2924/27.10.2008 г. 
-  5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване 
1.6. За незастроени имоти на физически лица в регулация 
-  0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване 
2. Юридически лица 
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2.1 За недвижими имоти на предприятия-търговци и др.юридически лица в районите 
определени със Заповед на Кмета № 2924/27.10.2008 г.. и не подалите при условията на чл.19а (1) от 
Наредбата на Общински съвет Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана за вида и 
броя на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11-предходната година. 

- 10 промила върху отчетната им стойност /данъчната оценка за жилища/ в т.ч.: 
- 3,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване; 
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО; 
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване. 
2.2 За подалите декларации по чл. 19а (1) 
- 6,5 промила върху отчетната им стойност /данъчната оценка за жилища/ в т.ч.:  
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО; 
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване  
- такса за сметоизвозване на 1 кубичен метър битов отпадък в размер 18,00 лв. по обем на кофа и 

брои извозвания. 
2.3 При подадени декларации на основание чл.19 (5) от Наредба на Общински съвет за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 
Монтана, за недвижими имоти на предприятия-търговци и др. юридически лица в районите 
определени със Заповед на Кмета №2924/27.10.2008 г. 

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване 
2.4. За имоти извън районите определени със Заповед на Кмета № 2924/27.10.2008 г. за 

сметосъбиране, за почистване на уличните платна, тротоарите, площадите, алеите и парковите и 
др.територии за обществено ползване. 

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване 
3. Наемателите на общински имоти заплащат съответната такса. 
4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решенията. 
 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-19/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно 

разпределение на преходния остатък от 2008 г. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме т.6 от днешния Дневен ред. Има становище на 

девет комисии, като една от комисиите има становище затова да отпадне от Списъка съответно и 
съответно от решението цифрата отнасяща се по отношение на „Красива България”, като неусвоени 
суми, тъй като това е целева сума преведена по съответен ред и не трябва да бъде разпределян по 
преходния остатък, тази сума се връща в Държания бюджет съгласно всички целеви средства, които са 
преведени за тази цел дали от нас или от централния бюджет са по този ред. От администрацията? 
Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, силно се 
притеснявах в края на октомври, че ще има подобна докладна и трябва да кажа, че сериозни 
притеснения имах. Имайки предвид част от изпълнение на приходната част, но в крайна сметка съм 
доволен, че се стигна до този момент и че онова, което го има като преходен остатък в 
преобладаващата част разбира се то касае нормативни документи и отива за образованието. Искам да 
ви кажа, че към днешна част ние сме длъжни по Закон тези 687 хил.лв., които са натрупани като 
преходен остатък да бъдат преведени там. Допълнително казах, че бяха осигурени средства за ремонт 
на две детски градини благодарение на така доброто взаимодействие с МОН. Само това нещо искам да 
добавя по адрес на тази докладна, тъй като разбрах че е имало питане по „Красива България”,  сега 
чухте че те няма да бъдат внесени тези пари тук. Защо изобщо имаме такива, тъй като нямаме усвоен 
проект по „Красива България”? Искам да ви кажа, че миналата седмица поработихме доста по темата. 
Това е петия проект от началото на годината, който ние вече имаме, още преди да е приет бюджета на 
общината за 2009 г., на 297 хил. лв. за ремонт на детски площадки, в трета градина, на двете гимназии 
ГПЧЕ и ПМГ, на ІІІ-то и ІV-то училище най-големия проект в Област Монтана по „Красива България”. 
На 04.02 Ангелов ще трябва да подпише меморандумите, тъй като аз ще отсъствам другата седмица от 
страната. Проекта тази година, това е осма година поред го има при различни правителства, при 
различни хора, който помогнаха. Използвам случая тук да кажа, тъй като следващата седмица няма да 
мога това да кажа не без помощта в интерес на истината и преди беше дали на Заместник министри, 
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дали на депутати този път значителна помощ да ни има в списъка оказа Народния представител д-р 
Емил Константинов за което му благодаря, истината изисква да го кажа това нещо тук, след като 
първоначално ни нямаше в списъка. Благодаря ви за подкрепата за тази докладна, радвам се че все пак 
има такава, има преходен остатък близо 1 милион при много тежката картина, която имаше в края на 
миналата година.               

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Има ли желаещи да вземат отношение по 
тази точка? Ще преминем към поименно гласуване и тъй като става въпрос за тези 543 лв., които по 
нормативни документи не трябва да бъдат записани няма да ги подлагам на гласуване. Стефанов 
заповядай. 

Г-Н ЛЮБОМИР СТЕФАНОВ:  Тези 543 лв. трябва да останат в докладната, трябва обаче да 
бъдат премахнати от Приложението в справката, тъй като те отпадат. При представянето на отчета онзи 
ден в Министерството на финансите са изискали да възстановим тези пари на фонда и по тази причина 
отпадат само от справката, в докладната си ги има, те са минали като преходен остатък, но подлежат на 
възстановяване.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за това уточнение. Преминаваме към поименно 
гласуване след това уточнение. 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

  
28 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№230 

На основание § 32, ал.2 от Преходните и заключителните разпоредби на Закона за 
държавния бюджет на Република България за 2008 г.  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

 
Преходният остатък реализиран в края на 2008 г. в размер на 955 429 лв. да се използва, 

както следва: 
          
І. Разходи                    955 429 лв. 
 
     Държавни дейности                           687 731 лв. 
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Функция ІІІ “Образование”       687 731 лв. 
 в т. ч:- възст.суми по делег.бюджети                             687 731 лв.

  Дофинансиране            18 666 лв.
 Функция ІІІ “Образование”        18 666 лв. 

 в т. ч: - възст.суми по делег.бюджети       18 666 лв. 
Местни дейности             249 032лв. 
Функция І “Общи държавни служби”               39 703 лв. 
в т. ч.: 
      - проект ТГС Румъния-“Логистичен център”-неусв. соб.с-ва                         963 лв. 
      - проект ТГС Сърбия"Технологичен парк"- неусв.соб.с-ва                   35 533 лв. 
      - проект ТГС Румъния-“Непознатият Северозапад”- неусв. соб.с-ва       1 057 лв.                         
      - проект по ОПАК – неусвоени суми                                                           2 150 лв. 
Функция ІІІ “Образование”       205 906 лв. 
 в т. ч: 

- възстановен проект “Коменски” ЦДГ №6                                         5 906 лв. 
- основен ремонт ЦДГ №1                                                          80 000 лв. 
- основен ремонт ЦДГ №2              120 000 лв.

 Функция VІ “Жилищно строителство и БКС”                             3 423 лв. 
в т. ч: 
- съфин.”Красива България” – неусвоени суми                      543 лв. 
- дарение кметство Габровница                                                                      292 лв. 
- др.дейности по БКС                                                                                               2 588 лв. 
Настоящето решение да се вземе под внимание при изготвяне на бюджета за 2009 год. с 

цел разпределение на кредитите по функции, дейности и параграфи.  
Разпределението на капиталовите разходи е предложено в Приложение №1. 
 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-22/19.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно 

Промяна в Наредбата за определяне размера на местните данъци на територията на Община 
Монтана приета с решение на Общински съвет № 36/12.02.2008 г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от днешния Дневен ред. 

Вносителите? От залата? Заповядай Аврамов. 
Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмет, у-ми колеги и гости, в така 

написаната докладна с решенията по т.1 „Запазва досегашните размери в Наредбата на данък върху 
недвижимите имоти, данъка върху наследствата и данъка при придобиване на имущество” ние дефакто 
вдигаме реалната данъчна тежест на гражданите с 50% заради вдигането на данъчната оценка и аз ви 
предлагам да бъде намалена ставката 1,5 промила в момента на 1 промил. По този начин парите, които 
са плащани за данък сгради ще останат същите такива каквито са били до сега, което е стъпка 
продиктувана от тежкото икономическо състояние по принцип и на страната и на хората. Аз не смятам 
че в момента е удачно да вдигаме реалните пари, които ще трябва да дават хората за данък сгради. По 
т.2 нямам предложения да остане в този вид. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Аврамов. Има ли други изказвания? Становище 
на администрацията по предложението? Няма. Някой да желае да вземе отношение? Не виждам.  

Моля, онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията по т.7 от Дневен ред да 
гласуват „за” прекратяване на разискванията 

25 / 0 / 1 
Приема се 
Тъй като беше направено конкретно предложение по отношение на т.1 да стане 1 промил, а не 

както до сега 1,5, аз нямам наредбата пред себе си и затова не мога да коментирам и да взема 
отношение по това предложение, но така или иначе го има като предложение, гласуваме го явно, след 
което ще прогласуваме поименно целия текст на решението, тъй като се отнася до определяне на данък 
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върху наследството и за придобиване на имущества за 2009 г. Моля, онези от вас, които са „за” 
предложение на Димитър Аврамов да гласуват „за”  

13 / 2 / 13 
Не се приема 
Преминаваме към поименно гласуване на предложението за решение, както е в първоначалния 

вид  
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов против 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов против Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев против 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов против д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев против 
Ивета  Станкова  За 

 
23 / 5 / 0 
Приема се  

Решение 
№231 

На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА, чл.1, ал. 2 от ЗМДТ и чл. 79 от АПК  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Запазва досегашните размери в Наредбата на данък върху недвижимите имоти, 

данъка върху наследствата и данъка при придобиване на имущество за 2009 година. 
2. Правят се следните промени в Наредбата за определяне на размера на местните 

данъци 
2.1. В чл. 7, ал. 4 числото „1680”  се заменя с „2520” като редакцията на ал. 4 придобива 

следния вид: „Не се облагат с данък недвижимите имоти с данъчна оценка до 2520 лв. 
включително”. 

2.2. чл. 32, ал. 3 се  променя в следния вид: „Алинея 1 не се прилага за МПС, които не са 
регистрирани за движение в страната.” 

2.3. В чл. 51 от Наредбата се създава нова алинея 3 със следния текст : „Лицата, които 
осъществяват в един обект едновременно патентните дейности по т. 3 и т. 31 от Приложение 
№4 към Глава втора, Раздел V от Закона за местните данъци и такси, дължат само за дейността 
по т.3” 

 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Процедура г-н Председател. 15 мин. почивка. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Обявявам 15 мин. почивка, през което време представителите на 

„Скала” могат да анкетират съветниците.  
 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: След почивката продължава работата си ОбС. 
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ТОЧКА ОСМА: 08-01-23/19.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно 
Приемане отчета за изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община Монтана 
за 2008 г. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка осем от Дневен ред. Вносителите? Няма. Тази Докладна 

записка е разгледана от девет комисии, които са дали положително становище по отношение на отчета 
за изпълнение на бюджета, след разбира се доста коментари по комисиите и изясняване на различни 
позиции. Моля от залата, председателите на комисиите, които желаят да вземат отношение. Заповядай 
Димитър Аврамов. 

Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмет, колеги, по отношение на 
отчета за изпълнение на бюджета аз искам да кажа, че изпълнението на бюджета е на едно добро и 
задоволително ниво. В повечето параграфи изпълнението е около 100%, малко повече или малко по-
малко личи професионализма, който го е писал, знаят какво могат да очакват с изключение на честта от 
приходите от продажба на общинско имущество. Ние още на актуализацията през месец юни аз казах, 
че няма да бъде изпълнено това което е предвидено, камо ли тогава ни беше предложено да го 
увеличим с още 1 милион, сбъднаха се за съжаление моите прогнози. Моята препоръка към 
администрацията и към екипа на г-н Кмета е през тази година, като се пише бюджета за 2009 год. да се 
заложат едни по-реалистични числа по отношение на честа приходи от продажби на общинско 
имущество и апелирам още веднъж да ни бъде предоставен списъка, като заложат някаква сума 
примерно от 5 мил.лв. да се каже, кои обекти ще се продават, на каква стойност, а не да ни предлагат 
едни голи цифри, които накрая да видим, че са били много далеч от реалната истина. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Аврамов. Други желаещи от залата? Не виждам. 
Моля, преминаваме към гласуване. Моля, онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията по 
т.8 да гласуват „за” 

24 / 0 / 0 
Приема се 
Подлагам на поименно гласуване предложението за решение   
    

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов ---- Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№232 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.30 ал.1 и чл.42 ал.4 от Закона за 
общинските бюджети и чл.60, ал.1 от Наредбата за съставянето, изпълнението и 

отчитането на общинския бюджет 
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Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема отчета за касовото изпълнение на бюджета и на извънбюджетните средства на Община 
Монтана за 2008 година. 

Приложения: Справки : 1-а,б,в,г; 2; 3-а,б,в,г; 4; 5; 6.  
2. Приема отчета на местната комисия  по чл.8 от ЗУЖФГМЖСВ за 2008 г. 

Приложения: Справка 7; 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Следващия бюджет, според Аврамов, до колкото разбирам да 

бъде амбициозен, но реалистичен. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТ: 08-01-24/20.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно отчет на 

общинския дълг за 2008г. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от Дневен ред. Вносителите? Няма. От 

залата? Ивайло Петров, заповядай. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Моята препоръка е пак за тази година е, че при определяне 

критериите на банката, която евентуално би спечелила конкурса обявен от общината между другото 
тази година много трудно се получават кредите, при определяне критериите с вече спечелилия търга да 
бъдат по-прецизни, като се взема крайната цена на кредита съответно като се анализира за предходните 
периоди за времето за което е ползван, защото при миналогодишно определените критерии се 
наблягаше основно на лихвения процент и не се обръщаше толкова внимание на таксата за управление 
на кредита. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Петров. Има ли друго, които да желаят да вземат 
отношение?  

Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Прекратяване на разискванията.  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Бояджиев. Моля, онези от вас, които са „за” 

прекратяване на разискванията да гласуват „за” прекратяване 
25 / 0 / 0 
Приема се 
Поименно гласуване        
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
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№233 
На основание чл.9 от Закона за общинския дълг 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Приема на основание чл.9 от Закона за общинския дълг Отчета за състоянието на общинския 
дълг на Община Монтана за 2008 год. 

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-20/16.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно 

Актуализиране на цени за озвучаване 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от днешния Дневен ред. Както знаете беше 

прието това решение. Областния Управител направи бележка по отношение на това, че в определени 
текстове има записано „такси”, а по отношение на тези неща трябва да бъдат определени „цени на 
услуги”, единствената корекция в тази докладна е само в тази част заменяне на една дума с друга дума.  
Администрацията? Няма. От залата? Ивайло Петров, заповядай. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Едно предложение, да отпадне т.4 от докладната, текста е „До 10 
изяви в ОМД годишно на политически парти, представени в Общински съвет – Монтана”. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, благодаря Ви. Това предложение го отклонявам тъй като 
нито в комисиите е обсъждано, а вече е прието като решение. Ако имате такова намерение, моля да 
направите Докладна записка за промяна на предишното решение. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Аз до колкото разбрах цялата докладна е върната от Областния 
Управител.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Не цялата, а само по отношение на тези думи вместо „такси” да 
бъде записано „цени на услуги”. Други предложения има ли? Не виждам. Прекратяване на 
разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват „за”  

25 / 0 / 0 
Приема се 
Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение да гласуват „за” Обикновено гласуване 
20 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№234 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Член 85 г (р-ние 442/11.05.06 г.) от Наредба за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на община Монтана да придобие следното съдържание: 
За временно озвучаване на митинги, събрания, концерти, състезания и други подобни се заплаща цена 
на услугата, както следва: 

Озвучаване на мероприятия на закрито 
 1 час до 2 часа до 4 часа до 6 часа до 8 часа 

Голяма зала - 
събрания, 
семинари, обучения 
– вкл. 1 бр. 
микрофон 

50 лева 80 лева 140 лева 200 лева 260 лева 

Малка зала – вкл. 1 
бр. микрофон 

- 20 лева 30 лева 40 лева 50 лева 

За озвучаване на концерти в голяма зала и външни изяви се калкулира 
допълнително броят на микрофоните, ползване на CD плейър и т.н. както следва: 

Озвучаване на външни мероприятия 
 

 
 до 2 часа до 4 часа 
Мощност 1000 W 180 лева 320 лева 

Мощност 2000 W 270 лева 420 лева 
Мощност 3000 W 370 лева 520 лева 
Мощност 4000 W 470 лева 620 лева 
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В тази цена са включени: 
- 1 бр.  смесител – до 10 канала 
- 1 бр. усилвателно стъпало 
- 4 бр. тонколони 
- 1 бр. микрофон 
За всеки следващ микрофон, ползване на CD плеър (дек), се заплаща цена,  както следва: 
• Микрофон – 8 лева 
• Безжичен микрофон – 40 лева 
• Възпроизвеждане на запис на CD (дек) – 10 лева/час 
• Запис на касета – 0,40 лева/минута 
• Запис на CD – 10 лева/час 
• Оформяне на звуков фон при концерти – 30 лева 
• Транспортни разходи за превоз на техника – 2,00 лева/км / При промяна на цените на 

горивата – по договаряне/ 
• Командировъчните разходи на техническия персонал са за сметка на заявителя. 
• Заявките се подават 5 работни дни предварително. 
• Всички озвучавания се предплащат. 
• Заявителят осигурява ел. захранване до мястото на озвучаването. 
• При спешни заявки се заплаща увеличение: 
- до 24 часа + 30 % 
- в деня на изявата + 80%. 

Освобождават се от заплащане: 
1. Всички мероприятия, организирани от Община Монтана – в залите на ОМД, както и 

изяви на открито. 
2. Изяви на второстепенните разпоредители, финансирани от бюджета на Община 

Монтана –когато се провеждат в залите на ОМД. 
3. Изяви на организациите на хората с увреждания – когато се провеждат в залите на ОМД.  
4. До 10 изяви в ОМД годишно на политически парти, представени в Общински съвет – 

Монтана. 
Мероприятия на второстепенните разпоредители, финансирани от бюджета на Община 

Монтана, както и на организациите на хората с увреждания  извън сградата на ОМД се таксуват на 50% 
от посочените цени на услугите. 

Заявките за озвучаване се изпълняват по реда на тяхното получаване и според техническите 
възможности на ОМД.  

   Горепосочената цена на услугата за озвучаване се формира на базата на: 
1.Монтаж на звукови колони             2.  Монтаж на крайни стъпала 

 4 часа 8 часа  4 часа 8 часа 

300 W 15,60 лева 30 лева 2 х 200 W 20 лева 48 лева 

400 W 25 лева 45 лева 2 х 400 W 35 лева 80 лева 

700 W 45 лева 80 лева 2 х 500 W 60 лева 125 лева 

800 W 60 лева 90 лева 2 х 700 W 70 лева 130 лева 

   2 х 1200 W 80 лева 150 лева 

3. Монтаж на смесителни пултове 

 4 часа 8 часа 
до 10 вх. канала 35 лева 70 лева 
до 16 вх. канала 60 лева 90 лева 
до 20 вх. канала 100 лева 140 лева 
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ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-232/09.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков, 

относно Предоставяне на земи по чл. 19, ал. 4, т. 5 от Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи (стопанисвани от общината) в землището на гр. Монтана, местност 
„Садиняка“ за срок от 5 (пет) години в полза на „Стройкерамика“ ООД – концесионер и 
продажба на имоти попадащи в концесионната площ. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка 11, Докладна записка №232. Администрацията? Няма. От 

залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване, има положително становище от пет 
комисии  

  
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№235 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация; чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинска собственост и чл. 43, 
ал. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, във връзка с чл. 74, ал. 2 и чл. 76, ал. 2 от Закона за подземните богатства 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Предоставя по чл. 19, ал. 4, т. 5 от ЗСПЗЗ, за срок от 5 (пет) години на „Стройкерамика“ ООД 

– концесионер в землището на гр. Монтана, местност „Садиняка “, при цени определени с Решение 
№157/16.11.2000 год. на Общински съвет – Монтана,  увеличени с коефициент 3 (три), следните части 
от земеделски земи: 

 
Поземлен имот 

с 
идентификатор 

Площ на 
имота 
кв.м. 

Концеси-
онна площ 
кв.м. 

Предназначе-
ние 

Категор
ия 

Годишна 
наемна 
цена лв.  

48489.1.411 231 231 Пасище ІV 7.30 

48489.1.345 32 919 265 Гори и храсти ІV 6.44 

48489.1.407 1 493 1255 ливада ІV 48.80 

48489.1.772 1 762 1596 Гори и храсти ІV 38.78 
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48489.1.769 34 551 9304 нива ІV 565.22 

48489.1.750 2 941 1168 Пасище VІ 23.23 

48489.1.773 2 488 26 Пасище ІV 0.82 

                                                                                              ОБЩО: 690.59 

2. Обявява продажбата, чрез публичен търг с явно надаване и одобрява оценките, изготвени от 
оценител на имоти, на следните имоти: 

- поземлен имот с идентификатор 48489.1.768, по кадастралната карта на гр. Монтана с площ 7 
993.00 (седем хиляди, деветстотин деветдесет и три) кв. м. с начин на трайно предназначение: „за 
кариера за пясък, чакъл и глини за строителната керамика“, актуван с АОС №1283/17.11.2008 год. и 
одобрява изготвената оценка за продажба на имота в размер на 16 800.00 (шестнадесет хиляди и 
осемстотин) лева;  

- поземлен имот с идентификатор 48489.1.770, по кадастралната карта на гр. Монтана с площ 
955.00 (деветстотин петдесет и пет) кв.м. с начин на трайно предназначение: „за кариера за пясък, 
чакъл и глини за строителната керамика“, актуван с АОС №1282/17.11.2008 год. и одобрява 
изготвената оценка за продажба на имота в размер на 1 930.00 (хиляда, деветстотин и тридесет) лева.  

3. Възлага на Кмета на Община Монтана да сключи договори със „Стройкерамика“ ООД за 
наем на имотите по т. 1 и проведе търг за имотите по т.2. 

 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-9/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, относно 

молба от Вера Ванюшева Найденов за отпускане на персонална пенсия за непълнолетния и син 
Олег Танов Ташков 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.12. От администрацията? Няма. Има 

положително становище на две от комисиите. Моля от залата. Иван Славчов, заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Аз бъркам малко цифрите, но доколкото виждам в Докладната зипаски 

пише, че бащата е починал на 02.09.2009 г., в такъв случай да се запише „ще”. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Майтап с това не бива да се прави, допусната е техническа 

грешка. Коригира се съответно годината в която е починал, аз не мога да гадая дали е 2008 г. или е 
2007 г. Да се коригира точно, като мотиви в Докладната записка. Има ли други, които да желаят да 
вземат отношение? Тъй като това не беше изказване по същество за коригиране на една техническа 
грешка преминаваме към гласуване. Това решение се приема с обикновено гласуване. Моля, онези от 
вас, които са „за” предложението за решение да гласуват „за” 

26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№236 

На основание чл. 7 ал.  4 т. 3 от  Наредбата за пенсиите и осигурителния стаж  и 
във връзка с чл. 92 от КСО 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Предлага на Министерски съвет Олег Танов Ташков да  получава  персонална  пенсия. 
 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-10/14.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, 

относно изменение на Наредба за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на Община Монтана 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.13 от днешния Дневен ред, а именно по 

отношение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 
територията на Община Монтана. Предложението е пред вас. Вносителите? Няма. От залата? Няма. 
Тъй като се отнася до такси поименно гласуване.  
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 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№237 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл.113 от ЗМДТ 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
В чл. 60 на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община Монтана се правят следните изменения: 
- Алинея 1 се изменя така: 
“(1) За разрешения се събира такса за издаване на разрешението, определена въз основа на разходите, 
извършени от общината за обработка на документите.” 
- Алинея 2 се изменя така: 
“(2) За издаване на разрешение за търговия с тютюн и тютюневи изделия по чл.30, ал.1 от Закона за 
ТТИ се събира такса от 50 лв.” 
- Алинея 3 се изменя така: 
“(3) Таксата по ал. 2 се заплаща преди издаване на разрешението.“ 

Алинея 4 се отменя. 
 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-11/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, 

относно отмяна на Наредба за организация и управление на гробищните паркове в град Монтана 
и кметствата на Община Монтана.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Четиринадесета точка от днешния Дневен ред, а именно отмяна 

на Наредба за организация и управление на гробищните паркове в град Монтана и кметствата на 
Община Монтана. Вносителите? Няма. От залата? Няма. Има положителни становища на две от 
комисиите. Обикновено гласуване в режим на гласуване сме. Моля онези от вас, които са „за” това 
предложение за решение да гласуват „за” 

25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№238 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
Отменя Наредба за организация и управление на гробищните паркове в гр. Монтана и 

кметствата на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-16/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, 

относно Изменение и допълнение на общинска транспортна схема. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка №15  - изменение и допълнение на общинска транспортна 

схема. Три комисии са го гледали, дали са положително становище, като едно от комисиите предлага 
допълване на т.2 с текста „без да се променят часовете”. Вносителите? Няма. От залата? Иван Славчов, 
заповядайте. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Бих искал да попитам Кмета какво налага промяна в тази схема и какви 
са основанията и не променяме ли конкурсните условия при които е спечелена линията? Имаме две 
линии №5 и №6, които дублират маршрута си, само че са в обратни посоки едната от Младост през 
Славейков до Автогара по Гробарска и обратно, другата тръгва в обратна посока от Младост през 
Руския пазар по Гробарска Автогара Славейков и стига до обръщалото. В момента с това, което се 
предлага остава само едната дъга от линията от Автогара Славейков по околовръснато и стига до 
Младост. По този начин, каква услуга ние правим на гражданите? Един човек, който живее в 
Живовския квартал и работи на Гробарска трябва да плати две билетчета вместо едно. Той трябва да се 
качи на №5 или на №6 да слезе на Автогарата, след това да вземе №2 и да отиде до работното си място. 
Говорим за 20 дни в месеца по 1,40 лв. всеки може да си направи сметка, колко средства отиват. Ние не 
можем да определим едни условия да спечели някои един конкурс и на следващия месец да променим 
условията, така че той да се облагодетелства. Аз мисля, че това не е в интерес на хората и ви приканвам 
тази докладна да я оттеглите или да не я подкрепяме. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Славчов. Други? Заповядай Ивайло Петров. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: В предисловието на докладната пише, че промените в Транспортната 

схема се налагат по предложение на пътниците и превозвачите изпълняващи съответните автобусни 
линии с цел по-добро транспортно обслужване. За по-доброто обслужване не коментирам, колегата 
Славчов преди мен каза. Къде са тази предложения, има ли ги в писмен вид за да бъдем убедени, че 
това действително ще бъде в интерес на тези гражданите, които са предложили тази промяна? Другото 
нещо, по договора който е сключен с превозвача между Община Монтана и превозвача, от страна на 
Община Монтана няма никакъв контрол, контрола е възложен на ДАИ и на КАТ. Вече е късно да се 
промени договора, но ще бъде ли сформирано някакъв контрол от страна на Община Монтана поне да 
проверява без да налага санкции, защото се е отрекла от това си право в договора да упражнява някакъв 
контрол, как се изпълняват тези линии, ритмичността им, защото преди Нова година или след Нова 
година в една от съботите в които се отработваха празниците по МОНТ 7 показаха един репортаж, че 
линиите не са изпълнявани, а реално си беше работен ден. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Петров. Други въпроси, изказвания, 
предложения? Заповядайте г-н Аспарухов. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Аз и на комисията обърнах внимание на вносителите, но понеже 
няма корекция в материалите, които сега ги дадохте, в т.5 от решението има една дума „да стане”, 
която се повтаря два пъти. Не знам дали второто или първото, мисля че първото трябва да изчезне. Не 
знам какво е имал в предвид вносителя, това го казах на комисия и го помолих за сесията да бъде 
изчистено. Ние не можем да приемем такова решение - да стане от 16,00 ч. и в следващия абзац същото 
да пишем да стане от 17,00 ч. Това го коментирахме в комисията и администрацията пое ангажимента, 
че до сесията ще изчисти решението. Тук не е въпроса дали да гласуваме решението или да не го 
гласуваме, но трябва да знаем какво гласуваме. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Аспарухов. Други, има ли които да желаят да 
вземат отношение? Става на въпрос за автобусна линия № 8 Младост 2 – Лозята: променят се часовете 
на тръгване от Младост 2, като 18,00 от 01.04. до 30.09. да стане 17,30 от 01.04. до 30.09. да стане и 
16,00 от 01.10 и т.н. Заповядай Иво Иванов. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Някои път трябва просто да се вземе някакво решение и предлагам 
следния текст: „По вътрешноградска автобусна линия № 8 Младост 2 – Лозята: променят се часовете 
на тръгване от Младост 2, като 18,00 от 01.04. до 30.09. стане 17,30 и от 01.10. до 31.03. стане 15,30.” 
Това устройва ли ви? Защото ние сега ще го гласуваме. То е ясно, че има чуденка, ясно е че е поставен 
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въпроса ние сега не можем да седим и да чакаме просто кой от двете да изберем. Избираме един и 
продължаваме. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми колеги, става въпрос за едно техническо изчистване на 
нещата по отношение на часовете не се спори. Така че при окончателната редакция това ще го отразим. 
Други предложения има ли? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: По т.5 последния ред сред 30.09 това „да стане” да се задраска. 
Разбирам, че това сте уточнили на комисията, извинявам се за кратката пауза тук, но това няма как да 
го знам като предложение. Що се касае до изменението и предложението на Транспортната схема, това 
е една гореща тема, която виждам че продължават тук там с иронични изказвания, колко са били чисти 
автобусите, какви са били в предходни периоди. Големия ни проблем в Транспортната схема е как да 
спрем незаконните превозвачи, това е огромен проблем за съжаление на този етап и е много хубаво да 
се съсредоточим в действията си и с това съм приканил държавните органи. Всичко по отношение на 
комисии, конкурси и провеждане е минало. Защото се наложи подобно нещо? В последната година, 
особено в тази част на града имаше засилена ремонтна дейност от Славейков нагоре до Живовския 
квартал. Аз разбирам въпроса по следния начин, не знам г-н Славчов, колко хора мислите че работят на 
Гробарска и как пътуват от Живовския квартал до Гробарска. Със същия успех мога да Ви задам всеки 
един въпрос от която и да е зона на града, как да мина. Аз съм един от хората, който се движи най-
много в различни места на града, всяка вечер, по различни проблеми и въпроси. По отношение на това 
предложение тук, наистина се взима в предвид не само удобството на превозвача. Големия проблем 
дойде от това, че при предишната схема част от схемата за пътуване като часове е била променяна тук 
там по-свободно и поради тази причина сега като се кара в редовните часове имаше проблем в хората 
по отношение на разписанието. По кое предаване г-н Петров сте гледали и това, че някои е закъснял за 
работа и един път някои не е отишъл в еди кои си квартал? Да, Мала Кутровица в продължение на три 
месеца беше разорана за 100 год. няма друг начин и друга система да стане. Даже, ако ме пипате добре 
е да мине втория етап по корекцията на дерето за да може да приключи и това да придобие 
физиономията на квартал на Монтана, а не да бъде нещо което няма нищо общо с комуникация на 
съвременен и модерен град. Така, че там движението беше затруднено по обясними причини, по 
продължение на цялата улица тя дълго време не работеше. Дали мислим за тези хора? Разбира се, че 
мислим аз не знам друга година в която толкова хора да са се възползвали от безплатно пътуване над 
70 год. Това е решение което предложих и вие приехте един път на актуализацията, колкото и да е 
спорна тя да е недобра благодарение на тази актуализация нито един проект не е спрян. Независимо от 
проблемите, които имаме с отделно изпълнение. По отношение на мрежата това е в основата, не да 
бъде облекчен които и да е превозвач и в тази ситуация той ще кара така. Ул.”Веренишка” имаме втори 
етап, който продължава тази година. Тя също ще бъде доста затворена да не кажа разорана от горната 
част за да бъде наистина модерна комуникация. Аз мисля, че в следващия месец с това с което ще 
приемем, с паркинги, с осветление, с ширина на платното там жилищните блокове точно над Ангел 
Кънчев няма как да не бъде затворена. Каквито и извинения, каквото и да говорим няма друг вариант за 
да стане като хората и наистина да бъде нещо модерно, защото тези блокове се правени преди 20-30 
години и картината е отвратителна, хората няма къде да спират. Вчера имам две жалби точно от тази 
зона с които точно това ме приканват - да не си мислите, че ще разширите платното, защото там трябва 
да има за паркиране, там трябва да има спирки, осветление. Предвидили сме кръгово горе, точно на 
супера накрая. За какво да стои тази линия там, къде да минава, той няма да мине пак дълго време. Как 
ще ходят хората? Значи не работят кой знае колко хора от Живовския квартал на Гробарска, през акъла 
си прехвърлям, нито има фабрики и фирми, нито има нещо друго, има два магазина и две кафенета. Не 
знам ято живеещи в Живовския квартал да работят на Гробарска. Най-малкото което щеше да направят 
е да напишат жалба, ако има подобно нещо. Въпроса по принцип е логичен, той винаги може да бъде 
задаван, тук в тази зона правите това дали не увисва еди коя си част на града, която да остане без 
ангажименти към хората. Никакви други интриги не намирайте, интриги с превозвачи има само на 
предизборни кампании. Седнаха си леко по-леко всичките на местата. Който е незаконен, който кара 
незаконно, който не дава билети, който лъже, който няма потенциал, който има един стар автобус и 
ходи на пет линии с него го няма. Ако има нещо хубаво, което направихме е това. Да видя сега какви 
ще бъдат другите проблеми. Жалби днес има и от единия превозвач и от другия и от тези които 
превозват и от тях има те пък се жалват от другата част, защо ние не оказваме достатъчен контрол 
върху незаконните превозвачи. Защото едната част са си купили таксита и карат пред автобусите. Това, 
което Петров задава е по-логично като въпрос. Да, имаме комисии ДАИ, КАТ и останалите и ще 
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вдигнем контрола в тази позиция тук, но органите които трябва да ги накажат са другите. От 
останалите, защото и от другата част има жалби и недоволства, вие да не мислите че са само от едната. 
Имаме решение за изграждане на стоянка, най-незаконната стоянка за превозвачи, която е на 
„В.Левски” четвърта жалба имаме от превозвачи за да я махнем от там. Имаме какво да пипаме по 
мрежата, но това не се прави, защото не можеш да кажеш колко хора облекчаваш в тази посока като 
желание, защото такова изследване не си правят освен сигналите на гражданите, аз това мога да кажа. 
Ако сте направили някакво изследване, най-малко щеше някои да напише жалба до мен. Имайки в 
предвид ремонтните дейности които ще правим ние на практика пак няма да ги изпълняваме, защото 
няма как, горе по Веренишка това е положението, по Мала Кутловица също. Това са единствените 
аргументи, няма никакви други, а и не виждам защо трябва да има други аргументи. Големия ни 
проблем е как да се справим с незаконните превозвачи и ние и ДАИ.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядайте Славчов. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Г-н Кмете, Вие или не сте чул какво съм говорил или с Вашето 

изказване си противоречите. Става въпрос за частта отпадаща от Автогара-Гробарска-Руски пазар и 
излиза над VІІ и VІІІ училище, там няма никакви ремонти. Вие ми говорите, че линията е затруднена от 
ремонтите и пак няма да се осъществява. Това означава, че едната част по Вашите думи, аз така го 
разбирам отпада защото го предлагате Вие, а другата част няма да се осъществява защото ще има 
ремонти, с две думи линия №5 и линия №6 отпадат и двете. Това ли да разбирам?  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Славчов. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение? Заповядай Ивайло Петров. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Относно контрола, в договора между Вас и превозвача има ли точка с 
която Вие като възложител т.с. като страна която плаща да санкционира изпълнителя, което е нормално 
при всички договорени отношения, за не спазени клаузи? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има ли други въпроси към администрацията по тази 
Докладна записка? Не виждам. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Аз искам само да добавя, съжалявам ако не съм разбрал добре. Може 
би не съм разбрал думите ти до край – може ли да отидеш от Живовския квартал до Монтажна база на 
Гробарска? Кажи ми по коя линия в момента можеш да идеш. Ти каза че от Живовския квартал хората 
не могат да работят на Гробарска, аз така разбрах. Това по отношение на контрола Ивайло го има, но 
това са непрекъснати жалби от едни срещу други. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Има ли точка от договора, с която от страна на общината да 
санкционира? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Това трябва да се погледне в договора. Други въпроси и питания 
има ли? Иво Иванов, заповядай. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: На този въпрос Кмета как да отговори в момента, дали в договора т.32 е 
по еди кои си начин. Това ще се провери, ще се види и ако има подобно питане ще ти се отговори. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Аврамов, заповядай. 
Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: Предлагам край на дебата. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на 

разискванията да гласуват „за” прекратяване 
22 / 0 / 0 
Приема се 
По отношение на предложението в т.2 „без да се променят часовете” и по отношение на т.5, 

като тук разбирането е при окончателния вариант да го изчистим да не направим някоя грешка, за тези 
корекции моля който е съгласен да гласува „за” 

22 / 0 / 0 
Приема се 
Моля, онези от вас, които са „за” вече коригирания текст на окончателното решение да гласуват 

„за” 
24 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№239 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредба 2/15.03.2002 на 
МТ 
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Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. По вътрешноградска автобусна линия № 2 Мала Кутловица – Младост 1: да се удължи 
маршрутът до Младост 2, без да се променят часовете на движение. 

2. По вътрешноградска автобусна линия № 4 Младост 2 – Болницата: да се промени маршрутът, 
като вместо по бул. „Трети март” автобусът да минава по ул. „Св. Климент Охридски”, без да се 
променят часовете. 

3. По вътрешноградска автобусна линия №5 Младост 2 – Монтажна База – Веренишка – Младост 
2: да се промени маршрутът като автобусът тръгва от автогарата през пл. „Славейков” до Младост 2 в 
следните часове: 
6,45; 7,15; 7,45; 8,15; 8,45; 9,15; 9,45; 10,15; 10,45; 11,15; 11,45; 12,15; 12,45; 13,15; 13,45; 15,45; 16,15; 
16,45; 17,15; 17,45; 18,15; 18,45; 19,15; 19,45; 20,15; 20,45; 21,15; 22,15 без събота и неделя, като 
курсовете в 21,15 и 22,15 се изпълняват от 01.04. до 30.09.;  
6,45; 7,15; 7,45; 8,15; 8,45 в събота; 
17,15; 17,45; 18,15; 18,45; 19,15 в неделя; 

4. По вътрешноградска автобусна линия № 6 Младост 2 - Веренишка – Монтажна База – Младост 
2: да се промени маршрутът като автобусът тръгва от Младост 2 през пл. „Славейков” до ЖП гарата в 
следните часове: 
6,30; 7,00; 7,30; 8,00; 8,30; 9,00; 9,30; 10,00; 10,30; 11,00; 11,30; 12,00; 12,30; 13,00; 13,30; 15,30; 16,00; 
16,30; 17,00; 17,30; 18,00; 18,30; 19,00; 19,30; 20,00; 20,30; 21,00; 22,00 без събота и неделя, като 
курсовете в 21,00 и 22,15 се изпълняват от 01.04. до 30.09.; 
6,30; 7,00; 7,30; 8,00; 8,30 в събота; 
17,00; 17,30; 18,00; 18,30; 19,00; 19,30 в неделя; 

5. По вътрешноградска автобусна линия № 8 Младост 2 – Лозята: променят се часовете на 
тръгване от Младост 2, като 18,00 от 01.04. до 30.09. да стане 17,30 от 01.04. до 30.09. и 16,00 от 01.10. 
до 31.03. да стане 15,30 от 01.10. до 31.03. 

6. Междуселищна автобусна линия Монтана – Д. Белотинци: във всички курсове да се допълнят 
следните спирки: разклона за Болницата, Лактис, ПОДА, Първанчова чешма. 

Междуселищна автобусна линия Монтана – Липен: във всички курсове да се допълнят следните 
спирки: разклона за Болницата, ИРЕЛИ. 

 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ: 08-01-17/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, 

относно Проектопредложение на Община Монтана по ОП „Административен капацитет 2007-
2013 г.”, Подприоритет 3.1 „Подобряване на обслужването на гражданите и бизнеса, в това число 
чрез развитие на електронното управление”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.16 относно проекто предложения по 

Оперативни програми. Вносителите? Няма. Три от комисиите са го гледали и има три положителни 
становища. Все пак от залата има ли? Не виждам. Преминаваме към обикновено гласуване. Моля, 
онези от вас, които са „за” това предложение за решение да гласуват „за” 

23 / 0 / 0 
Приема се 
Какъв е този плаващ кворум?    

Решение 
№240 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА 
 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства за безвъзмездна финансова помощ 
по Оперативна програма „Административен капацитет 2007-2013 г.”, с Проект „Унифициране 
възможностите на общините при предоставяне на електронни услуги на гражданите и 
бизнеса”. 

2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
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ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: 08-01-18/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, 
относно Проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Приоритетна 
ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на физическата 
среда и превенция на риска”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: точка №17 по друга Оперативна програма. Има ли някой, който 

да иска да вземе отношение? Вносителите? Няма. От залата има ли? Не виждам. Моля, онези от вас, 
които са „за” това предложение за решение да гласуват „за” 

19 / 0 / 0 
Приема се 
Още по-плаващ кворум. 

Решение 
№241 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по Оперативна 

програма „Регионално развитие”, Мярка 1.4.3 „Подкрепа за изграждане и укрепване на дребномащабна 
инфраструктура за предотвратяване на свлачища в градските агломерации” за Проект „Изграждане на 
укрепителни съоръжения на срутища на път ІІІ–102 „Граница ОПУ Видин – Монтана” км 80+500 – км 
81+224” - Община Монтана”. 

 2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-12/15.01.09 г. Докладна записка от Златко Живков, 

относно запазване на строеж с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал. 
4 на чл. 120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка №18, последна от съществените. Пет комисии, 

положителни становища. Раздаден ви е допълнително нов списък, в който са изчистени нещата за 
които са станали дума на комисиите затова да нямат задължения хората на които им подновяваме 
договорите. Иво Иванов, заповядайте. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, тук не ми е много приятно да взема 
отношение, но все пак от уважение към себе си трябва да го направя. Това ми е една от докладните, 
която е любима, която докладна по принцип няма име в ляво от г-н Живков, няма инициали т.с. аз няма 
към кого да се обърна, но в списъка има много неща, които уважаващ себе си съветник или един 
филолог би намерил за крайно проблемни. На всякъде където Кмета е подлог се слага пълен член, а 
понеже съм математик до някъде не са 32 броя обектите, които гласуваме в момента. Освен това 
фирмите не са коректно изписани. Ако направих една не много коректна забележка, когато Любо 
Стефанов стана да се изкаже много на место, че си е изкарал надницата, тук не мога да направя същото, 
защото самите фирми като фирми също не са коректно изписани. Това не е добре да се прави от 
уважаваща се администрация. Кавичките са след всички имена, например под №27 е ЕТ „Вама-ДД” 
Валери Димитров, кавичките са след Валери Димитров, тук има юрист той ще го каже това нещо.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за бележките, които прави Иванов, защото 
действително има доста неща. Други които желаят да се изкажат по този въпрос има ли? Заповядай 
Камелия Трифонова. 

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, колеги, на ПК по Бюджет 
и финанси беше представена информация за задълженията на наемателите, които обсъждаме в 
момента. Установи се, че имаха неплатени наеми, както и други данъци и такси към Общинския 
Бюджет. По време на разглеждането на предишните точки стана въпрос за разходната и приходната 
част на бюджета мисля, че от тук може да започнем да упражняваме до колкото е възможно някакъв 
контрол по събираемостта на дължимите данъци и такси общински и затова предлагам виждам, че е 
направено едно предложение от ПК по Местно самоуправление, в тази т.2 предлагам промяна на 
тяхното предложение вместо „фирмите” да бъде „наемателите”, защото до колкото виждам има и 
физически лица, не са само фирми и в продължение на тяхното предложение „на фирмите от списъка 
не издължилите се за 2008 г. и имащи задължение към общинския бюджет да не им се удължава срока 
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на договора”, „ или имащи други задължения към общинския бюджет да не им се удължава срока на 
договора”. Смятам, че на някоя от следващите сесии бихме могли да предприемем някакви такива 
действия да се добавят, когато се подновяват договори на други ползватели на общинска собственост, 
да бъде включен в техния договор и такова изискване да нямат задължения към общинския бюджет. 
Мисля, че поне в някаква степен ще се подпомогне със събирането на местните данъци. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Иван Славчов. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Тъй като ние в комисията по Местно самоуправление взехме това 

решение и сега ако го гласуваме то ще стане част от решението. Въпроса ми е – от тези които 
предлагате 31 обекти вече коригирани има ли някой със задължение към момента и ако има защо 
фигурира в списъка? Т.с. има ли такива, които трябва да отпаднат поради това, че имат задължения? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Г-н Славчов, раздаден Ви е един нов списък в които е записано, 
че са изчистени задълженията, като има само под №27 и №29 в които пише „продадена кола и издирва 
купувач”, за тези двата случая е направена справка, това са продадени коли от тези фирми, но не е 
отразено в регистъра, че са продадени, като се дължат за едната тридесет и няколко лева и за другата 
двадесет и няколко като такса. Ако те не си представят и не си изчистят нещата няма да бъдат 
подновени договорите им. Това съм го направил, след като комисията беше приела това нещо. 
Извинявам се, че аз давам обяснения, пак ще кажете, че съм от Администрацията, но просто за 
изясняване на нещата мисля, че бях длъжен да го кажа. Има ли други въпроси, предложения по това 
решение? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, аз искам да ви благодаря за 
този коментар, защото в този случай наистина помогнахте с това решение. Ако ме питате мен, след 
изказването на Трифонова аз бих отишъл още по-докрай да откажа изобщо административно 
обслужване на хора, които са не изрядни платци на Община Монтана без значеше, кои кои са, на кои 
приятели са и какви са в крайна сметка. След коментарите и след вашата намеса беше направена бърза 
справки и има ефект от това нещо, защото тези хора си платиха с изключение на това, което Николов 
каза до установяване. При всички случаи хора, които в продължение на месеци това нещо не го 
правеха, а сега са с претенции да ползват подобни общински терени е съвсем нормално да бъдат 
такива. Значи след корекциите и след намесата в комисиите имаше положителен ефект, защото всички 
занимаха на едно определено място. Това първо направих с Общинската администрация без 
изключение от себе си нататък. Това е една от причините да сме 600 хил.лв. нагоре, примерно в другата 
част където е имущество и земя имаме неизпълнение на §40-40 имаме останали, където имаме 
неизпълнение на много места едно от тези места, където успяхме да посъберем стари не събрани 
задължения е точно този период. Останаха ми няколко бележити фигури, личности и фирми в този 
град, но се надявам живот и здраве в следващата година да се справим. Така че добро включване бих 
казал, имаме ефект от това нещо, защото тези хора бяха накарани да си платят. Ако измислите една 
система при която мога да накарам нередовните наематели на общински жилища, защото най-тежкия 
ни удар е, аз завирих изпълнение 14-15% събираемост, вдигнахме го до 25-30%, каквото и да говорим с 
контролните органи, тук е тежка и ужасна работа. Завели сме десетки дела срещу хора, които имат 5-6 
деца, които нямат нищо, които не искат да плащат. Имаме проблеми с партидите по ВиК и по 
останалите въпреки, че качихме два пъти събираемостта тук резерва е много голям, но за съжаление 
възможностите за реакция почти се блокират в тази част, докато тук все пак картината е доста по-
различна. Това са хора, които упражняват някаква дейност там и е нормално да бъдат коректни към 
нас, към общината като цяло и към ОбС. Така че, тук мога само да кажа, че след намесата ви и 
предложението което сте направил в една от комисиите имаше бърз ефект. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Реплика на Иванов. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете, ние за общинските жилища измислихме, но вие предложихте 

да отпадне. Аз си мисля, че това което бяхме предложили и Вашите думи от днешната сесия 
потвърждава, че тогава бяхме прави. Общото мнение беше, че ние трябва да проведем социална 
политика и след като сме приели с целия ОбС, че трябва да провеждаме социална политика сега няма 
мърдане, провеждаме го до край. Даже може да отидем още малко напред и да приемем сега с чисто 
съзнание да им платим на тези хора целия масраф, няма въобще да мрънкаме. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други, които желаят да вземат отношение? Лично аз 
смятам, че този запис, който предлага ПК по Местно самоуправление на мястото на 2008 год. да се 
запише: „списъка на не издължилите се за предходни години да не им се удължава срока на договора.” 
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Защото някои ще се хване затова, че само за 2008 год. има примерно 5,00 лв. и другите, които са от 
предни години няма да ги издължи. По коректния запис мисля, че е този, ако не възразявате разбира се.  

 Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Не издължили се в смисъл само наеми или въобще, така не 
е ясно, т.с. не платили наема си и имащи други задължения. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Задължения към общината, като данъци, такси и т.н. Има ли 
други, които желаят да вземат отношение. Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Само още едно нещо, използвам думите на Иво Иванов за грешките. 
Аз съм се превърнал  на редактор и едно от нещата на което с известна доза закъснение от десетина 
години трябва да се извиня на Панка Йорданова. Тогава когато бях началник на инспектората беше, че 
намирах в една докладна 4-5 грешки, а аз съм смея да кажа почти на 99% редактор и тогава се чудех и я 
питах, какво правиш, какви са тези работи, какви са тези грешки? Тя ми каза – ще видиш твоето чудо е 
назад – аз й казвам че това е невъзможно и е абсолютно неграмотно, как може такова нещо не можеш 
да допуснеш, едно лапсус, това грешка. Леко по-леко живота ми върна топката. Ангелов се смее за 
пълния член и краткия член, аз се шегувам в администрацията с инженерите обикновено да ме 
простите тук сте от различни групи, че не е минала правописната реформа навсякъде явно до край. 
Иначе умни интелигентни хора разбрани, единия пише и по това разбирам кой готви докладната. След 
кота имам три подписа след него и тя стига до мен сгрешена, дали да гледам текста или да гледам 
съдържанието. По някои път се правят пропуски, както днес ми припомниха на групата, в случая с една 
моя служителка, която беше предложила моето отстраняване, дори в подобна ситуация. Това е огромна 
администрация допускат се пропуски, минава през няколко ръце. 

Г-ЖА СОНЯ ТОДОРОВА: Аз искам да кажа нещо за „члена” пълния и краткия. Ако има нещо 
от което разбирам това е все пак от български език и ако трябва да говорим за членове Кмета винаги 
има право да бъде пълен член, но в този текст никъде той не може да получи този пълен член, тъй като 
има предлози г-н Иванов и може Кмета да е бил подлог, когато одобрява списъка, но когато пишем, че 
списъка е одобрен се задава въпроса „от кого”, а не „от кой” и когато възлагаме на кого, а не на кой. 
Това е за членовете.             

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли някой, който желае да вземе отношение по този въпрос. 
Заповядай Бояджиев. 

Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Прекратяване на разискванията. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Бояджиев. Преминаваме към прекратяване на 

разискванията. Моля, онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласува 
22 / 0 / 0 
Приема се 
По отношение допълнението, което се предлага от ПК по Местно самоуправление в т.2 с 

корекцията която направих и се съгласихте, ако се приеме сега разбира се. моля, онези от вас, които са 
„за” тази корекция на основния текст, моля да гласуват „за”  

21 / 0 / 0 
Приема се 
Това решение се приема с поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев ---- Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За 
Димитър  Йотински ---- Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров ---- Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров ---- 
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Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров ---- 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
23 / 0 / 0 
Приема се   
 

Решение 
№242 

На основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона да устройството на 
територията и чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Запазва на основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона за устройството на 

територията по приложения списък – Приложение № 1, одобрен от Кмета на общината изградените 
строежи по реда на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ с временен статут, като удължава срока на 
договорите с наемателите на тези обекти до 31.12.2009 година. На наемателите от Списъка не 
издължили се или имащи други задължения към Общинския Бюджет за предходни години да не им се 
удължава срока на договора.   

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
 
ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: Питания 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Бояджиев.  
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Имам едно предложение. У-ми г-н Кмете, Зам.кметове отдава 

у мен зрее едно предложение, което искам да ви направя. Говорихме и в Отец Емил, в едно от 
Бъдещите заседания да обмисли и да вземем едно решение за забрана продажбата в магазинната мрежа 
на Община Монтана на неразградими найлонови пликове. В много европейски градове е взето такова 
решение, в много български градове също зная за Кюстендил, Бургас, Пловдив. Вече има производство 
на такива разградими пликове, няма нужда да ви обяснявам колко е вредно за природата, попадайки 
тези пликове в земята, те са неразградими и страшно вредни. Може би сте пътували към Видин, 
виждате какво е около пътя, ако сте ходили на Диана също, в кварталите навсякъде тези пликове са по 
земята, но те много вредят. Ако се използват разградимите пликове, те се разграждат за много кратко 
време. Предлагам ви да се обмисли едно такова решение, то е за всички нас.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Бояджиев. Отдавна това нещо го коментираме с 
него, сега отново се поставя на въпрос. Някои бяха приели решение, но сами разбирате че е трудно 
едно такова решение. Трябва да се даде възможност на търговците да се снабдят с такива. Питания към 
Кмета на Община Монтана има ли? Славчов, заповядай. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: То не е питане, а е предложение. Миналата година взехме решение на 
подпомогнем организации на инвалидите, на диабетиците с определени парични суми. Това е 
направено, бих искал тези организации да ги помолите да представят отчет за разходваните средства, 
защото предполагам в този бюджет също ще бъдат заложени суми, но поне ние да знаем за какво са 
похарчени средствата и след това да бъде обосновано, а не да са написани три цифри да бъде с 
документи да се види за какво са изразходвани. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ако разрешите г-н Председател, приемем това но е по-скоро въпрос 
и към вас. Можете г-н Николов, от тези съюзи да поискаме на база на това предложение, да бъдат така 
добри да ни изпратят подобен отчет за какво са използвани парите, преди приемането на бюджета.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Просто да кажат за какво са ги харчили тези пари, ние като хора 
решаваме и им даваме и съответно искаме информация за какво са изразходвани. Има ли други 
питания, предложения към Кмета на Община Монтана? Ивайло Петров. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Питането е от един познат живеещ в района на ІІ-ро училище. Около 
ІІ-ро училище може би над него липсва тротоар от към училището. Има ли нещо предвидено в 
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инвестиционната програма на Община Монтана за тази година, защото минават деца. Улицата е „Иван 
Александър”, към „Райна Княгиня”  под ІІ-ро от към входа. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други питания? Славчов, заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Това, което коментирахме на комисията във връзка със средствата, 

които гласувахме да болницата за асансьора. Тези средства разбирам, че не са изразходвани, какво се 
случва с тях, имат ли намерение да правят нещо подобно, имат ли финансова възможност или ако не ги 
използват съгласно волята на дарителя да ги възстановят на общината? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Също много хубав въпрос, аз предлагам освен към дружествата 
различни да го отправим и към болницата. На мен ми казаха, че им трябва още малко. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Не са още малко, а са доста те трябва да си осигурят близа 100 
хил.лв. за един асансьор. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ние какво и да направим в тази част е съвсем добро, защото ние не 
сме длъжни но го правим. Аз също попитах, но е възможно да искаме и от там едно, какви са 
намеренията им, защото Славчов е прав затова. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: За всички отделни записи, които сме направили с предишното ни 
решение. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Предложението ми е за в бъдеще, когато взимаме такива решения 
преди да преведем сумата да имаме гаранция от другата страна, че нейното съфинансиране е осигурено 
на 100%. Защото по „Красива България” не ни дават парите пък след това ние да преведем нашата 
сума.      

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Да, това е логично.  
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания? Няма. Закривам двадесет и втората сесия на ОбС 

– Монтана.          
 
 
 
 
Заседанието бе закрито в 17,00 часа 
 
 
 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
Председател ОбС:…………………… 

/Светлин Николов/ 


